
Z m a rł p ro k u ra to r
Adam W róblewski ...

► KOTUŃ

Wpadł ze skradzionymi częściami
► NOWE MIASTO

Zapłaciła 500  zł za jazdą na 
row erze po pijanemu

Lubimy donosić na sąsi

w u  G A Z E T A  ■ \-Jarocms

Trener
Niedźwiedź

odszedł
zJaroty
99

„  Uważam, 
że zostaw iam  

drużynę  
w bardzo dob re j 

ko n d yc ji . "
► s. 17

* Te r k ó w

Rozwiązujem y 
^ g a d k ę  

r°zgrzebanej 
skarpy ► s. 5

► JARACZEWO

Pięć a w a rii 
w ody w  ciągu 
p ięciu dni

► s. 3

ZŁOMU

^ l^ n iy  własnym transportem

► ZDROWIE
Szczepić czy 
nie szczepić 
dzieci?

► s. 8m

O G Ł O S Z E N I A

► WIEŚCI Z LASU
Grzybiarz znalazł 
śmieci, a straż 
leśna tego, który 
je w yr zudt

WYTWÓRNIA BETONU tachura
ton

Stachura Michał 
63-708 Rozdrażew, ul. Parkowa 4 

TcIJfan 62 722-11-64 
Kom. 601-252-647, 603 603 972

k o m . 6 0 3  6 6  B S  9 2 ,  k o m . 6 0 3  6 6  8 8  8 4  
b c to n la ra la .o o h m a n n @ o p .p l

PRZEDSIĘBIORSTWO WIELOBRANŻOWE

OCHMANN
www.stuchorabpton.pl

KOM PLEKSOW E W YKONAW STWO FUNDAMENTÓW,
ŁAW  FUNDAMENTOWYCH. PO SADZEK ORAZ STROPOW  W BUDYNKACH 

M IESZKALN YCH , GOSPODARCZYCH I PRZEM YSŁO W YCH

„Kolo ze
skrzypcami” uczy 
już pół wieku. 
Zbigniew Obara
o swoim 
życiu
► s. 4m

lmm*

m PERUN
N ow y sk ład  
w ęgldyjdrew na.

"X \M

mailto:bctonlarala.oohmann@op.pl
http://www.stuchorabpton.pl
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Czarny protest
W  100 miastach w Polsce 

J  U» 3 października (w  C zarny
W torek) to dzień pikiet, protestów  
i zbiórek podpisów pod projektem  

R atujm y Kobiety 2017. 
Ogólnopolski Strajk Kobiet (www.straj- 
kkobiet.eu) to oddolny ruch zrzeszający 

kobiety (i wspierających je  rozumnych  
m ężczyzn), które 3 października  

2016 r. zorganizowały skuteczne pro
testy przeciw całkowitemu zakazowi 

aborcji w  ponad 150 miastach w Polsce. 
M arsz z czarnym i parasolkam i odbył 

się także w  Jarocinie. W  tym roku naj
bliżej naszego m iasta zbiórki zorgani

zow ano w  Kaliszu (V illa  C alisia, godz. 
17.00) oraz w  Poznaniu (plac Wolności, 

godz. 18.00-19.00). Listę wydarzeń 
m ożna zobaczyć na facebooku.

M ARTA LEM  PART  
Ogólnopolski S trajk  Kobiet

Nie składamy parasolek, bo rząd, który 
nienawidzi kobiet, obcina finansowanie 
na ośrodki wspierające ofiary przemocy 

domowej i zmierza do wypowiedzenia 
Konwencji Antyprzemocowej. Bo Ko

ściół, który nienawidzi kobiet, oficjalnie 
przystąpił do akcji zbierania podpisów 

pod projektem całkowitego zakazu 
aborcji. Bo PiS, który nienawidzi ko
biet, odebrał nam już antykoncepcję 

awaryjną, naszym dzieciom - edu
kację seksualną, a teraz chce ścigać 
samorządy za finansowanie leczenia 

niepłodności metodą in vitro!

0 co walczą kobiety przeczytasz też na 
„strajkkobiet.eu/ratujmykobiety2017" 

(projekt ustawy, skrót ustawy).

O G Ł O S Z E N I E  W Ł A S N E  W Y D A W C Y

Jarociniacy maja swoje sposoby na przeziębienia...
Dzień robi się coraz krótszy, a poranki coraz chłodniejsze - to znak, że wielkimi krokami zbliża się jesień. Ta pora roku szczególnie 
sprzyja szerzeniu się infekcji. Zapytaliśmy więc mieszkańców Jarocina, jakie mają sposoby na radzenie sobie z przeziębieniem, (wer)

A n e ta

Przede wszytskim 
ruch! No 
i witaminki.

m
Najlepsze są syro
py domowej roboty 
z czarnego bzu. Zawsze ta
kie robię dla całej rodziny!

Chleb z czosnkiem' 
- to  niezawodny spo
sób.

Trzeba dużo leżeć,' 
pić ciepłe napoje. No 
i brać leki!

Naturalne syropy są 
najlepsze, a jeśli nie 
pomagają, to leki, ewentu 
alnie lekarz.

O dp o w ied n io  s ię ' 
ubierać, pić herba
tę np. z dzikiego bzu, no 
i prowadzić higieniczny tryb 
życia.

Myślę, że w itaminki.' 
Chociaż dobrze jest 
się też porządnie wyspaćk

Hyćka - sok z czar-' 
nego bzu to najlep
szy sposób na przeziębienie. 
Można też pić profilaktycz
nie, bo po tym człowiek od 
razu czuje się lepiej.

IN T E R N A U C I K O M E N T U J Ą jarocińskaffił
* Zawsze tam. gdzie Ty

Janusz Niedźwiedź ma już nowy klub. Jarota trenera jeszcze nie
~  M atador
Pamiętajmy kibic jest ślepy i jego 
łaska na pstrym koniu jeździ. To co 
poniektórzy kibice myślą głośno co 
do nowego trenera JKSu, nie zawsze 
jest to odzwierciedleniem tego co 
zarząd klubu postanowi. Niedźwiedź 
od ręki znalazł nowego pracodawcę 
bo miał propozycje wyboru nowej 
pracy na swoim stole. I dla JKSu być 
może dobrze się stało, że wreszcie 
odszedł. Niekiedy niewarto ciągnąć 
czegoś na co nie ma się żadnego 
wpływu - na rzeczywiste transfery, 
na zorganizowanie obozów i przy

gotowawczych, i obozów na przy
gotowania się na ważne czy bardzo 
ważne mecze itd na tysiące spraw. 
Niedźwiedź nie miał na te sprawy 
nic do powiedzenia, bo i nie mógł 
mieć, jeżeli klub ma mikroskopijny 
budżet, który na nic nie pozwala 
mu wykonać takich odpowiednich 
mchów w lidze, by walczyć o coś 
więcej niźli utrzymanie czy o śro
dek tabeli.
~  realista
Ludzie rozpisujecie się o giełdzie 
nazwisk jakby Jarota miała coś 
fajnego do zaoferowania i wolni

szkoleniowcy staliby w kolejce ze 
swoimi CV,zespół weźmie ktoś kto 
nie będzie miał innej opcji niz JKS 
.tylko łut szczęścia może sprawić 
że będzie to dobry fachowiec,nie 
lepiej zejść na ziemie i postawić 
na trenera i zawodników z regionu 
nawet kosztem spadku ale na zdro
wych zasadach budować ten klub.... 
~  Kibic
Są też młodsi trenerzy z naszego 
terenu może i bez dużego doświad
czenia ale naprwno z ambicjami. 
Może tu trzeba szukać i ułatwić 
im rozwój.

~  Tyuiop
(...)  gdyby miał ofertę z 2 ligit0 
by pojechał nawet nad morze. P° 
drugie Podhale to klub z poważnym 
sponsorem (...), ma kadrę 28 za
wodników , 2 maserów, asystenta 
trenera i trenera bramkarzy. I na
wet jeżeli tam zarabia mniej to ma 
szanse rozwinąć klub a w jarocie 
tej opcji nie miał. Dlatego odszedł 
~  Hajo
Nikt o zdrowych zmysłach i szanu
jący się tu nie przyjdzie. No chyba 
że nie zna klimatu Jaroty i da si? 
skusić... Szybko się zawinie...

*  zachowano oryginalną pisowni?

Nowy, bezpłatny dodatek do „Gazety Jarocińskiej"

Ostatnie dni na zgłoszenia 
do Superbelfra 2017!

moda\ uroda\ przepisy \  porady \  nagrody

A rie ta  P io tro w s k a  Kobieta o dwóch twarzach i P a u lin a  S c h a e d e l 0 idealnej torebce na jesień i
K rą g ła  K o rn e lia  Dziewczyna z reklamy, która prowadzi błoga

KULKI GEJSZY erotyczny gad2et, czy „lekarz" każdej kobiety BLONDYNKA ZA KIEROWNICA testujemy Fiata 500,
CROSSFIT sport Ola wypranych, czy dla wszystkich CO ROBIĆ, GDY DZIECKO NIE CHCE SIĘ UCZYĆ?

M am y pierwsze zgłoszenia do 
plebiscytu Superbelfer 2017. Jeśli 
cenisz swojego nauczyciela, jest dla 
ciebie wzorem i chcesz mu się w ja 
kiś sposób odwdzięczyć, nie zwlekaj 
i zgłoś go do konkursu. D la  zwy
cięzcy mamy fantastyczną nagro
dę - voucher do sklepu Witchen 
o wartości 500 zl u fundow any  
przez Bank Spółdzielczy w Jaro
cinie oraz dla pierwszej trójki po
dwójne zaproszenia do kawiarni 
Film owa o wartości 50 zl każde. 
U pom inki czekają rów nież dla  
glosujących. Są to trzy podwój
ne zap ro szen ia  do  k ina  o raz  
pięć kubków od Gazety Jarociń
skiej.

Plebiscyt będzie składał się 
z dwóch etapów. W  pierwszym  
przyjm ujem y zgłoszenia kandy
datek i kandydatów , więc jeśli 
uważasz, że Twój nauczyciel, na
uczyciel Twojego dziecka lub po

Sponsor nagrody głównej

. • i l l l

prostu nauczyciel, którego znasz, 
z terenu Z iem i Jarocińskiej za 
sługuje na ten tytuł, nie zwlekaj 
i zgłoś go do konkursu. Prześlij jego 
imię, nazwisko, jakiego przedmiotu 
i w jak iej szkole uczy na adres 
r.an tc za k @ ja ro c in s k a .p l oraz  
jednym  zdaniem uzasadnij swój 
wybór. Jeśli to m ożliw e, prze
ślij ró w n ież  num er k o n ta kto 
wy do wybranego nauczyciela, 
w  celu uzyskania jego zgody na 
wzięcie udziału w plebiscycie. 
Uw aga! Zgłoszenia przyjm uje
my do 4 października do godziny 
15:00!

D ru g i e tap  to  glosowanie, 
które ruszy na naszym portalu ja - 
rocinska.pl 7 października, a 10 
października w Gazecie Jarociń
skiej ukaże się pierwszy kupon do 
glosowania. Plebiscyt potrwa do 
19 października 2017 do godziny 
12:00.

~  KAWIARNIA 
*  F i L M O W A

Jarocińska

ń-

http://www.jarocinska.pl
http://www.straj-kkobiet.eu
http://www.straj-kkobiet.eu
mailto:r.antczak@jarocinska.pl
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► JARACZEWO __________________________________________________________________________________________

Seria awarii spowalnia wymianę 
wodociągu. Ludzie są wściekli

Mieszkańcy G oli dostają szału na myśl
0 azbestowym wodociągu, który przebiega 
pod ul. Jaraczewską. N iedawno odetchnęli 
z ulgą, kiedy gmina rozstrzygnęła przetarg na 
jego wymianę. W  ubiegłym tygodniu koszmar 
wrócił z jeszcze większą siłą i w  ciągu pięciu 
dni wystąpiło pięć awarii wody.

-A ni się umyć, ani ogolić. Żebym wiedział, 
te tak będzie, to bym wieczorem napuścił we 
wiadro. W sobotę nie było wody, w poniedziałek 
lei i jeszcze we wtorek (kolejna awaria miała 
niiejsce tego samego dnia późnym wieczorem 
'  Przyp. red.). Pracownicy od trzech dni stoją 
Praktycznie w tym  sam ym  m iejscu. Bałaganu 
narobili, wykopy, pełno gliny i czekamy, aż się 
z tym uporają. To je st parodia. Do telewizji się 
nadaje. Przed m oją posesją trzy razy w ciągu 
siedniiu la t pękła rura - bulwersuje się jeden 
z mieszkańców.

Jak udało nam się ustalić, azbestowe rury 
w tak fatalnym  stanie, że kiedy robotni- 

cy próbują się do nich dokopać, te pękają
1 powodują awarie. Po tygodniu prac udało

położyć raptem  kilkadziesiąt m etrów  
wodociągu, do wym iany pozostał jeszcze 
Ponad kilometr. Termin realizacji zadania 
upływa z końcem października. W icebu- 
rmistrz zaznacza jednak, że wykonawca  
Wyrobi się w czasie i w  tej chwili nie ma  
mowy o w ydłużeniu term inu prac. - Być 
ntoie zwycięzca przetargu skorzysta z  pom ocy 
innej firm y, by przyspieszyć wymianę. Zresztą  
^d zie  m usiał też raczej pokryć koszty naprany

► POWIAT ____________________

awarii usuwanych na bieżąco przez Komunalny 
Z akład Budżetowy w Jaraczewie - wyjaśnia 
wiceburmistrz Stanisław Andrzejczak.

Dyrektor K ZB  Zenon Marciniak potwier
dza, że będzie dom agał się zwrotu kosztów  
naprawy awarii, które wystąpiły przy okazji 
wymiany wodociągu. - Wykonawca zobowiązał 
się pokryć wszystkie koszty usuwanych przez 
nas awarii. Jak się z  nim i uporam y i w przy
szłym  tygodniu będzie spokojnie, to zaczniem y 
się rozliczać - zapowiada szef gminnej jed 
nostki.

Mieszkańcy narzekają, że nie mają kiedy 
nabrać wody, bo albo jej nie ma, albo leci 
żółta. - Trwały rozmowy z firm ą , która wy
grała przetarg, żeby częściowo przynajm niej 
zabezpieczyła wodę w butelkach dla odciętych 
od niej mieszkańców. Sołtys Bartosz Baruiszak 
też działa w tej sprawie. Jeżeli sytuacja będzie 
się powtarzać, to faktycznie będziem y m usieli 
coś zrobić, żeby dostarczyć m ieszkańcom  wodę 
w butelkach albo beczkowozem - dodaje szef 
komunalnego zakładu.

(seb)

Rusza rozbudowa. Bada potrzebni ludzie do pracy
Już wkrótce ciężki sprzęt wjedzie na plac 

Pfzed jarocińskim szpitalem i rozpocznie się 
r°zbudowa lecznicy. ■

W  m iniony czw arte j umowę na wyko
c i e  inwestycji podpisali prezes szpitala 
Leszek M azurek oraz szef konsorcjum war- 
szawskich firm Heli Factor - Marcin Pudełko. 
Tym samym plac budowy został przekazany 
Wykonawcy.

Prezes H e li Factor zapew nia , że do  
Wykonania w ielu prac będzie zatrudn ia ł 
Podwykonawców i pracowników z nasze- 
8° terenu. - N ajzw yczajniej w św iecie nie

opłaca się wozić pracowników z Warszawy. 
Przy wykonaniu tych najprostszych robót, na 
przykład  ziem nych, bierze się m iejscowych 
ludzi, m iejscowe firm )’, które m ają sprzęt, bo 
nie opłaca się wozić koparek z operatoram i 
na platform ie z  Warszawy - tłumaczy Marcin  
Pudełko. - Podobnie je s t z m ateriałam i bu
dowlanymi, z betonem, szalunkami, które lepiej 
kupić albo wypożyczyć na miejscu. My zresztą 
staram y się zaw sze w ykorzystyw ać lokalny 
potencjał - podkreśla szef konsorcjum Heli 
Factor. I dodaje: - Zawsze wartością dodaną 
każdej firm y są fachowcy, inżynierowie, kadra

techniczna. My mamy' takie osoby z długoletnim  
doświadczeniem. I  w tym  przypadku będziemy 
opierali się na własnych kadrach.

(ann)

Konsorcjum Heli Factor zobowiązało się rozbu
dować jarociński szpital w ciągu 11 miesięcy 

za 8 min 581 tys. 710 zł.

Warszawskie konsorcjum na budynki, które 
postawi, daje 10 lat gwarancji, na roboty wykoń

czeniowe -  4 lata, a na urządzenia - 3 lata

------------------— —  O G Ł O S Z E N I A  ----------------------------------

► NOWE MIASTO

Bezpłatne autobusy 
do Środy

Trzy kursy do Środy Wielkopolskiej uruchomił 
na terenie gminy Nowe Miasto powiat średzki.

- Ogólnie niew ielka liczba osób korzysta 
z autobusów. To są pojedyncze przypadki - mówi 
wójt gminy, Aleksander Podemski. W jeden z wrze
śniowych dni z oferty skorzystało 15 osób. Naj
większym zainteresowaniem cieszą się kurs ranny 
i z powrotem.

Autobusy jeżdżą na trasie: Nowe Miasto - Klęka
- Aleksandrów - Szyptów - Chwalęcin - Kolniczki
- Boguszyn - Chocicza - Komorze.

(akf)

O KTÓREJ M O ŻNA  POJECHAĆ ZA DARMO?
► pierwszy kurs - godz. 7 .0 9
► drugi - godz. 7 .3 7
► trzeci - godz. 1 6 .0 0

t  BURMISTRZ SPRZEDAŁ GRUNT 
W  STREFIE INWESTYCYJNEJ

Coraz bliżej do kolejnej 
ubojni w  Golinie

Niecałe 8 hektarów w strefie inwestycyjnej w Golinie za 
2 min 260 tys. zł (netto) sprzedat burmistrz Jarocina Adam 
Pawlicki. Grunt kupiła warszawska firma Polżywność, która 
zamierza pobudować tam ubojnię drobiu.

Kilka miesięcy temu burmistrz podał do publicznej wiadomo
ści, że pojawił się inwestor zainteresowany jarocińskim terenem 
inwestycyjnym, który zamierza tam pobudować ubojnię drobiu. 
W Golinie zawrzało. Mieszkańcy - zwłaszcza ci mieszkający 
w pobliżu, starali się oprotestować planowaną inwestycję.

Nie udało się. Warszawska firma jest na etapie starania 
o pozwolenie na budowę, a jej oferta w przetargu na sprzedaż 
gruntu w strefie została przyjęta i po podpisaniu aktu notarialnego 
Polżywność stanie się właścicielem gruntu w Golinie.

Starosta jarociński Teodor Grobelny ma czas do końca 
października na rozpatrzenie wniosku i wydanie pozwolenia na 
budowę ubojni drobiu w Golinie.

(ann)

Sprzedana działka w strefie inwestycyjnej w Golinie ma 
7.9252 ha powierzchni.
Cena wywoławcza wynosiła 2.258.000 zł netto.
Grunt został kupiony za 2.260.000 z ł netto (2.779.800 zł 
brutto).

od 48 m2 do 94 m2
M IESZKAN IA  I APARTAM ENTY 

Z O G RÓ DKIEM /BALKO N EM

F U N D A C J A

Ludzie ,

Gabinet psychologiczno-pedagogiczno-terapeutyczny

m g r  Ewa Durska | t e l .  600 482 461 
P S Y C H O L O G  P E D A G O G  S E K S U O L O G  T E R A P E U T A

P rz y jm u je  ra z  w  m ie s ią c u  w  g o d z . 8 .0 0 - 1 7 .0 0  
- po u p rz e d n im  u zg o d n ie n iu  te le fo n ic z n y m  
O fe rta  g a b in e tu  s k ie ro w a n a  je s t  d la  d z ie c i, 

m to d zieży , d o ro s ły ch  i c a ły c h  rod zin

/ o p i e k a  p s y c h o l o g i c z n a  r o d z i c ó w  i d z ie c i  
-  w y c h o w a n k ó w  M A R C I N K A  - p o z o s t a j e  b e z p ł a t n a  

-  w g  h a r m o n o g r a m u  u s t a lo n e g o  w  p l a c ó w c e /

Najbliższe term iny przyjęć:
5 października 2 0 1 7  r. 
20  listopada 2 0 1 7  r.

18 grudnia 2 0 1 7  r.

Jarocin
ul. W aryńskiego 5

Przedszkole Marcinek
/w e jście  z ty łu  budynku/

http://www.jarocinska.pl
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WIEŚCI
KRYMINALNE

Jechali pod wpływem
0 ,7  promila alkoholu stwierdzono 

u Przemysława M. z gm. Jarocin. Nie
trzeźwego kierowcę fiata stilo zatrzymano 
2 8  września na ul. Poznańskiej w Kotlinie.

Tego samego dnia namierzono kolej
nego uczestnika ruchu drogowego, który 
jechał po alkoholu. Rafała Z. z gm. Jarocin 
sprawdzono na ul. Lutyńskiej w Wilkowyi. 
Motorowerzysta nadmuchał 1,7 promila 
alkoholu.

W czasie wyprzedzania 
potrąci! 12-latką

Dziewczynka ucierpiała w piątkowym 
wypadku, który wydarzył się w Lubini 
Małej (gm. Żerków). Mieszkaniec powiatu 
kieleckiego jadąc peugeotem boxerem 
potrącił 12-latkę jadący rowerem. Jak 
ustaliła policja, do zdarzenia doszło 
w czasie wyprzedzania. Nieletnia cyklistka 
trafiła do szpitala w Jarocinie. Z wstępnych 
informacji wynika, że doznała ogólnych 
potłuczeń ciała. Jej życiu nie zagraża 
niebezpieczeństwo.

Ciągnikiem siodłowym wjechał 
w stojącą skodą

Jeszcze ostatecznie nie wiadom o, 
czy kolejne piątkowe zdarzenie zostanie 
zakwalifikowane jako wypadek czy kolizja. 
Na ul. Powstańców W ielkopolskich  
w W ilko w y i m ie szkan iec  p o w ia tu  
w ieru szo w skiego  jad ąc  c iągn ik iem  
siodłowym uderzył w stojącą skodę. 
Za kierownicą auta siedziała kobieta. 
Mieszkanka gminy Żerków uskarżała się 
na ból nogi. Była w zawansowanej ciąży. 
Przewieziono ją  do szpitala.

Zgłoszenie o kradzieży
Policja poszukuje złodzieja, który przy

właszczył sobie rower. W czwartek otrzy
mano zgłoszenie o kradzieży jednośladu 
z posesji przy ul. Długiej w Jarocinie. Mun
durowi apelują o zabezpieczanie rowerów.

Rowerzysta byt pijany
Jedna osoba ucierpiała w zderzeniu 

rowerzysty z autem osobowym. Wieczorem 
w ostatni poniedziałek września policja 
otrzymała zgłoszenie o wypadku w Brzo- 
stowie. - Mieszkaniec gminy Jaraczewo 
kierujący fordem focusem w czasie omi
jania rowerzysty uderzyt w tyt jednośladu.
43-le tn i cyklista z gm. Jaraczewo trafił 
do szpitala - mówi mł. asp. Agnieszka 
Zaworska, rzecznik prasowy KPP w Ja
rocinie.

Policja ustala, kto ponosi odpowie
dzialność za zdarzenie. Wiadomo już, 
że rowerzysta zostanie ukarany za jazdę 
rowerem po alkoholu. W  jego organizmie 
stwierdzono 2 ,1  promila.

3 0  września na ul. Popiełuszki w Jaro
cinie kierujący fiatem wjechał w tył BMW. 
Mieszkańca gminy Jarocin za spowodo
wanie kolizji ukarano mandatem.

2 9  września na ul. Rymarkiewicza 
w Kotlinie kierujący daewoo nie ustąpił 
pierwszeństwa przejazdu i zderzył się 
z fiatem. Sprawca kraksy - mieszkaniec 
gminy Kotlin - został ukarany mandatem.

Tego samego dnia na ul. Poznańskiej 
w Kotlinie kierujący skodą cofając uderzył 
w citroena. Mieszkaniec gminy Kotlin za 
nieostrożną jazdę został ukarany mandatem.

(era)

Kierująca oplem astra dachowała w niedzielę po południu w Wilkowyi. 55-latka  
zjechała do rowu, po czym samochód przewrócił się na dach. Kobieta nie odniosła 

poważnych obrażeń, ale została przewieziona do jarocińskiego szpitala.
(s eb )

NIEPRAWIDŁOWE PARKOWANIE I PRZEKRACZANIE PRĘDKOŚCI

Lubimy donosić, jak sąsiad tamie prawo
1.734 zgłoszenia otrzymali jaro

cińscy policjanci za pośrednictwem 
Krajowej M apy Zagrożeń Bezpie
czeństwa.

Mieszkańcy powiatu jarocińskie
go są bardzo aktywni, jeżeli chodzi 
o ilość zgłoszeń online. Rok temu 
policja uruchomiła Krajową M apę  
Zagrożeń Bezpieczeństwa. N a po
czątku jej funkcjonowania zawrzało 
nawet w mieście. Ludzie zaczęli 
zgłaszać nieprawidłowe parkowa

nie na osiedlu Konstytucji 3 M aja . 
Kiedy policja podjęła interwencje, 
posypały się mandaty. Większość 
tego osiedla stanowi tzw. strefę 
zam ieszkania, gdzie parkowanie  
jest dozwolone tylko w miejscach 
wyznaczonych. Błyskawicznie za
reagowała jarocińska spółdzielnia 
mieszkaniowa. Przygotowała odpo
wiednio oznaczone miejsca. Inaczej 
rozw iązano problem  parkowania 
na osiedlu Bajkowym w Jarocinie,

gdzie znak „strefa zamieszkania” 
zm ieniono na ograniczenie pręd
kości do 30 km/h.

Zmieniono również organizację 
ruchu na ul. Dworcowej w Kotlinie. 
Po zakończonej przebudowie będzie 
częściowo jednokierunkowa.

Prócz nieprawidłowego parko
wania mieszkańcy naszego powiatu 
sygnalizowali za pomocą intemetu 
przekraczanie prędkości i spożywa
nie alkoholu. N a  1.734 zgłoszenia,

726 zostało potwierdzonych. Policja 
przypomina, że jest to narzędzie do 
sygnalizowania czegoś, co powtarza 
się regularnie. - Sytuacje związane 
z zagrożeniem życia czy zdrowia na
leży zgłaszać za pośrednictwem 991 
- podkreśla Agnieszka Zaworska, 
rzecznik prasowy K PP w  Jarocinie. 
W  przeciwnym razie policja traci 
cenny czas na zatrzymanie sprawcy 
bójki lub rozboju.

(era)

NOWE MIASTO

ZapfacKa 500 zt 
za jazdo po pijaku

1,68 promila alkoholu we krwi miała 
rowerzystka, którą zatrzymali w  ubiegły 
piątek funkcjonariusze w Nowym Mie
ście.

55-letnia kobieta jechała na rowerze 
ulicą Poznańską. Po skontrolowaniu 
przez policję o godz. 1 6 .1 8  okazało 
się, że jest nietrzeźwa - we krwi miała 
1,68  promila alkoholu. Ukarana została 
mandatem w wysokości 5 0 0  zł.

(a k f)

Z n a leź li narkotyki p o d c z a s  
ru tynow ej k on tro li d rogow ej

Z posiadania narkotyków będzie się tłu
maczył 24-letni mieszkaniec gminy Jarocin.

Młody mężczyzna wpadł na ul. Powstań
ców Wielkopolskich w Jarocinie w ostatni po
niedziałek września. Policjanci zatrzymali do 
rutynowej kontroli seata cordobę. Mundurowi 
sprawdzili dokumenty pojazdu oraz przepro
wadzili szczegółową kontrolę samochodu, 
podczas której znaleźli woreczek strunowy 
z zawartością białego proszku. - Podejrze
wając, że są to środki odurzające, policjanci 
sprawdzili również odzież kierowcy. M ęż

czyzna m iał przy sobie kilka kolejnych wo
reczków strunowych z zawartością takiego 
samego proszku. 24-latek został zatrzymany 
i przewieziony do komendy - relacjonuje mł. 
asp. Agnieszka Zaworska, rzecznik prasowy 
Komendy Powiatowej Policji w Jarocinie.

Po przebadaniu znalezionego proszku okaza
ło się, że są to narkotyki. 24-latek usłyszał zarzut 
posiadania środków odurzających. Mężczyzna 
przyznał się do zarzucanego mu przestępstwa. 
Grozi mu kara więzienia do lat 3.

(e ra )

Złodziej rowerów w rekach policji Wpadł ze skradzionymi 
częściamiD zię k i spostrzegawczości 

jednego z jarocińskich dzielnico
wych policji udało się zatrzymać 
złodzieja rowerów. Odzyskane 
jednoślady trafiły do właścicieli.

K rym inaln i z Jarocina p ra 
cow ali nad spraw ą kradzieży  
dwóch rowerów, które zostały  
zrabowane w Jarocinie w lipcu 
i pod koniec sierpnia. Funkcjo
nariusze obstawiali, że kradzieży 
dokonała jedna i ta sama oso
ba. Przez kilka tygodni spra
wa nie m ogła ruszyć z miejsca. 
W  ostatnich dniach jeden z ja ro 
cińskich dzielnicowych udał się 
służbowo do lom bardu, w któ
rym zauważył rower takiej samej 
marki, jak  skradziony jednoślad 
w sierpniu . - Po spraw dzeniu  
num eru w idniejącego na ram ie 
roweru okazało się, że w policyj
nych system ach figuruje ona ja ko  
utracony. R ow er zo sta ł zabez
pieczony, a śledczy, m ając p u n kt 
zaczepienia, bardzo szybko trafili 
na śla d  osoby, która  dokonała  
kradzieży roweru. O kazał się nim  
2 6 -le tn i m ieszka n iec  p o w ia tu  
pozn a ń skieg o , k tó ry  od  ja k ie 

goś czasu przebyw ał na terenie 
Jarocina - relacjonuje m l. asp. 
Agnieszka Zaworska, rzecznik 
prasowy K P P  w  Jarocinie. Poli
cjanci zatrzym ali podejrzanego 
sprawcę. M ężczyzna przyznał 
się do kradzieży, jednośladu, 
którego wartość wyceniona zo
stała 700 z ł, a on zbył go za  
200 zl. W  czasie rozpracow y
w ania sprawy śledczy ustalili, 
że 26-latek ma na swoim kon
cie jeszcze dwie inne kradzie
że. W  lipcu odjechał rowerem  
o wartości 800 zł. K ilka godzin 
przed zatrzymaniem przywłasz
czył sobie jednoślad za 750 zł.

P o lic jan c i odzyskali dw a  
skradzione rowery, które w ró
ciły do prawowitych właścicieli. 
26-latek, który ma ju ż  za  sobą 
przeszłość k rym in a ln ą , usły
szał zarzuty dokonania trzech 
k rad z ieży  o ra z  jed e n  za rzu t 
uszkodzenia m ienia. M ężc zy 
zna przyzna! się do popełnie
nia wszystkich zarzucanych mu 
czynów. M o że  za to  trafić  za 
więzienne kraty nawet na 5 lat.

(e ra )

Wiózł dostawczym 
autem części skradzio
nego samochodu. Za
trzymała go jarocińska 
policja. Usłyszał zarzut 
paserstwa. W ręce policji 
wpadł także jego kom
pan.

Części samochodo
we warte kilkadziesiątty- 
sięcy złotych przechwy
ciła jarocińska policja 
w ubiegłym tygodniu.
Wszystko rozpoczęło się 
od rutynowej kontroli dro
gowej. W Kotlinie funk
cjonariusze zatrzymali 
kierowcę volkswagena 
T4. Na skrzyni ładun
kowej pojazdu znaleźli elementy nadwozia, 
wyposażenia wnętrza, lampy i pokrywę silnika 
od samochodu marki BMW serii 5. - Część 
z  odnalezionych przedm iotów  pozbawiona  
była  zn ak ó w  identyfikacyjnych . W artość  
odzyskanych p rzez funkcjonariuszy przed
m iotów  oszacowano na kilkadziesiąt tysięcy 
złotych - mówi mł. asp. Agnieszka Zaworska, 
rzecznik prasowy Komendy Powiatowej Policji 
w Jarocinie. Wstępna analiza wykazała, że 
części pochodzą z auta skradzionego w sierp
niu w Poznaniu. Funkcjonariusze zatrzymali

44-letniego kierowcę volkswagena - miesz
kańca powiatu poznańskiego. Dzień później 
w ręce policji wpadł drugi mężczyzna mający 
związek z tą sprawą. Okazał się nim 38 -letm  

mieszkaniec powiatu pleszewskiego. Podczas 
przeszukania jego posesji śledczy znaleźli 

kolejne elementy samochodowe mogące 
pochodzić z kradzieży 
Obaj zatrzymani usłyszeli zarzut paserstwa- 
Grozi im do 2 lat więzienia. Mężczyźni p r# ' 
znali się do zarzucanego im czynu.

(era)

http://www.jarocinska.pl
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POWIAT

Ówczesny dyrektor placówki Prze
mysław Masłowski i starosta Bartosz 
Walczak chwalili now ą siedzibę. N a
tomiast wśród osób, które korzystają 
z centrum, nowe położenie biur od 
samego początku w zbudzało wiele 
kontrowersji i skrajnych komentarzy.

I z taką opinią zadzwoni! ostatnio 
do naszej redakcji Czesław  Nowak, 
szef jarocińskich  struk tu r O gó lno
polskiego Porozum ienia Związków 
Zawodowych. - M am  ciężko chorą  
żonę. W łaśnie wydano je j orzeczenie 
o pierw szej grupie inw alidzkiej. Te
raz staram  się o kartę parkingową, bo 
ezęsto podw ożę ją  do szpitala czy do  
Przychodni i bez tej karty stale m nie 
Przeganiają - stwierdził. - Byłem w tej 
sprawie w Powiatowym C entrum  Po
mocy Rodzinie w Jarocinie, które teraz 
mieści się na dworcu. N ie wiem, kto  
to wymyślił, ale tam  osoba niepełno
sprawna i chora napotyka na sam e  
utrudnienia - zaznaczył związkowiec.

Jego zdaniem podstawowym pro
blemem jes t nie tylko to , że b iu ra  
PCPR-u są  na  piętrze. - K toś chyba 
upadł na głowę, żeby tam  je  um ieścić, 
bo inaczej tego nie można nazwać. Mogli 
jeszcze wyżej pójść, tam , gdzie kiedyś 
siedział naczelnik stacji, to pew nie le- 
Ptej by to  jeszcze wyglądało. Żeby tam  
się dostać, trzeba być super sprawnym  
fizycznie i umysłowo. Jest winda, z  któ- 
rą trzeba się dokładnie zapoznać, ja k  
działa. Poza tym  ona tak długo jedzie, 
Juk długo trzym a się przycisk. Kiedy się 
8° puści, winda staje. M oże dla kogoś, 
kto je st sprawny, to nie je s t żaden kło
pot, ale dla osoby niepełnospraw nej 
Wszystko to je s t wielkim  utrudnieniem . 
Nie wiem, czy kom uś zabrakło wyobrat- 
m, czy co, że tak to  w szystko zostało  
Wymyślone - zastanaw ia się Czesław

► POWIAT

Zastępca 
wygrał 
konkurs 
na dyrektora

M arek Tyrakowski został 
dy rek to rem  Z esp o łu  Szkół 
O gólnokształcących w Ja ro 
cinie.

W sierpniu ze stanowiska 
szefa liceum zrezygnował To
masz Kosiński. Początkowo miał 
jednak sprawować funkcję przez 
trzy miesiące okresu wypowie
dzenia. ale - jak sam powiedział 
'  ̂ znaleziono pewną furtkę” i od 
trześn ia  obowiązki dyrektora 
ogólniaka pełnił dotychczasowy 
zastępca - Marek Tyrakowski.

W m iędzyczasie  pow iat 
ogtosit konkurs na  stanowisko 
szefa placówki. Rozstrzygnię
t e  nastąpiło w miniony piątek.

Zgłosił się jeden kandydat 
'  Marek Tyrakowski, który zo- 
stał zaakceptowany przez ko
misję konkursową. K adencja 
nowego dyrektora będzie trwała

„ K t o ś  u p a d ł  n a  g ł o w ę ,  ż e b y  

o b s ł u g ę  n i e p e ł n o s p r a w n y c h  

p r z e n i e ś ć  n a  p i ę t r o ”

J  P o w i a t o w e  C e n t r u m  P o m o c y  R o d z i n i e  w  J a r o c i n i e  r o k  t e m u  z o s t a ł o  p r z e n i e s i o n e  

z  s i e d z i b y  p r z y  u l i c y  S z u b i a n k i  d o  b u d y n k u  d w o r c a  k o l e j o w e g o .

W i n d a  n a  d w o r c u  P KP , k t ó r ą  m o ż n a  w j e c h a ć  
m i ę d z y  i n n y m i  d o  P o w i a t o w e g o  C e n t r u m  
P o m o c y  R o d z in ie ,  z n a j d u j e  s ię  w  m ie js c u  
o g ó l n o d o s t ę p n y m .  J e j  o b s ł u g a  o d b y w a  s ię  
t y l k o  p o d  n a d z o r e m  p r a c o w n i k a  c e n t r u m

Nowak. - Żona je s t tak chora, że nawet 
na kom isji lekarskiej nie była, a  teraz, 
żeby dostać tę kartę parkingową m usi 
osobiście przyjechać tam  do nich na 
stację. Więc chyba na plecy ją  wezmę 
i przywiozę. Powiedzieli, że on i zejdą

do niej na dół. N ie wiem, co oni chcą 
oglądać? - dodaje zdesperowany.

Szef jarocińskiego O PZZ-u zwra
ca uwagę na jeszcze jedną uciążliwość, 
k tó ra  go spo tkała , kiedy załatw iał 
sprawę w  PCPR-ze. - W niosek o kartę

parkingow ą m a k ilka  stron. Trzeba 
m ieć chyba wyższe wykształcenie, żeby 
go wypełnić. Jest pełno rubryk. Trzeba 
dołączyć zdjęcie, takie ja k  na dowód. 
Powinni jeszcze dołożyć rubrykę, żeby 
podać num er kołnierzyka i rozm iar bu

tów. Po co to kom u ? Przecież, ja k  mamy 
do czynienia z osobą niepełnosprawną, 
to powinno to być m aksynuilnie uprosz
czone - zw raca uwagę oburzony.

O przenosinach PCPR-u do bu
dynku dworca zdecydował ówczesny 
starosta Bartosz Walczak (pod koniec 
stycznia Walczak został odwołany ze 
stanowiska, a  jego miejsce zajął Teodor 
Grobelny - przyp. red.) i czterech in
nych członków zarządu powiatu, wśród 
których byli do tej poty urzędujący - 
Mirosław Drzazga i Zbigniew Kuzdżał.

Z  informacji, jakie otrzym aliśm y 
od Jack a  S zczepaniaka, rzecznika 
obecnego starosty, wynika, że Teodor 
G robelny przeprow adził rozm ow ę 
z Patrykiem Kulką, będącym od kilku 
miesięcy dyrektorem  PCPR-u, który 
zapewni! go, że: „winda działa bez
aw aryjnie, opis obsług i w indy jest 
zaw ieszony w m iejscu w idocznym  
zarów no na zewnątrz, jak i w środku 
windy. N atom iast w razie potrzeby 
wezwany pracow nik PCPR-u m oże 
służyć również pom ocą przy jej o b 
słudze”.

- Starosta chciał również wiedzieć, 
czy do dyrektora docierały jakieś sygnały 
od podopiecznych centrum  dotyczące 
utrudnionego dostępu do w indy lub  
je j obsługi. Jak zapew nił Patryk Kulka 
- takich sygnałów nie było - relacjonuje 

j= rzecznik starosty.
Jacek  S zczep an iak  nie o d p o - 

1 wiedział na pytanie, czy w planach 
* starosty są  działania, które mogłyby 

zmienić sytuację i ułatwić dostęp  do 
PCPR-u osobom  niepełnosprawnym. 
Zaznaczył za  to, że „to starosta Bar
tosz Walczak był odpow iedzialny za 
wszystkie decyzje dotyczące instytucji 
powiatowych jem u podległych”.

ANNA KONIECZNA

► ŻERKÓW

Burmistrz uchylił rijbka tajemnicy
W  jednym  z poprzednich nu- osunęła. Wstępne roboty zostały ju ż  

m erów  p isaliśm y o tajem niczej wykonane - mówi w łodarz gminy, 
inwestycji w Żerkowie. Burmistrz Skarpa zostanie wzmocniona, ob- 
nie chciał wtedy ujawnić żadnych sypana ziemią. W  dalszej kolejno- 
informacji na ten tem at. . ści wykonane zostaną  naturalne

- To tajemnica. Ale będzie lad- pochylenia. - Ustawiona zostanie 
nie - skwitował Jacek Jędraszczyk. też bariera energochłonna zabez- 
Tymczasem roboty przy przebudo- pieczająca, by n ikt nie wjechał na 
wie skarpy wzdłuż ulicy Jarociń- boisko - dodaje burm istrz, 
skiej i drogi do Raszew przy M C T  Roboty prowadzone są na od- 
w Żerkowie budzą zainteresowanie cinku liczącym 230 metrów. Zbu- 
zarówno mieszkańców, jak i prze- dow any m a zostać też chodnik, 
jezdnych. - To była taka nasza pięta - D zięki tem u będzie m ożna obejść 
achillesowa przy wjeżdzie do Zerko- Żerków  wkoło. Do tej pory, ja k  się
wa od strony Jarocina - przyznaje szło od rynku, chodnik kończył się 
burm istrz. na w jeżdzie do M C T  - mówi Ja -

Inw estycja p row adzona jes t cek Jędraszczyk. - Z  drugiej strony 
wspólnie z powiatem. - Dostaliśmy mieszkańcy ulicy Ceglanej będą mo- 
nakaz od powiatowego inspektora g li dojść do m iasta. Będzie ładniej 
nadzoru budowlanego, żeby nozwią- i bezpieczniej. W  ram ach realizacji 
zać problem  krzywego płotu, który  zadania przewidziana jest również 
ju z  m iał swoje lala. Część gruntu się ścieżka rowerowa. (akt)

O G Ł O S Z E N I E
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Co dalej z jarocińska  
w ieczorynką"v r

Narodowy Fundusz Zdrowia 
udostępnił nową listę placówek noc
nej i świątecznej opieki medycznej. 
- Dla naszych pacjentów nic się nie 
zmieni. „Wieczorynka" wjamciriskim  
szpitalu będzie funkcjonowała tak. 
ja k  do tej pory - zapewnia prezes 
lecznicy Leszek Mazurek.

Pomoc lekarska w ramach „wie
czorynki” jest dostępna od 1 paź
dziernika między innymi w Jarocinie, 
Pleszewie, Środzie Wlkp.. Kaliszu. 
Kępnie oraz Ostrowie Wielkopolskim.

N ocna i św iąteczna opieka 
zdrowotna to świadczenia w zakre

sie podstawowej opieki zdrowotnej 
udzielane od poniedziałku do piątku 
w godzinach od 18.00 do 8.00 dnia 
następnego oraz całodobowo w dni 
ustawowo wolne od pracy.

W  razie nagiego zachorow a
nia lub nagiego pogorszenia stanu 
zdrowia pacjent może udać się po 
pomoc do dowolnego punktu noc
nej i świątecznej opieki zdrowotnej, 
niezależnie od tego, gdzie mieszka, 
i do którego lekarza lub pielęgniar
ki podstawowej opieki zdrowotnej 
(POZ) złożył swoją deklarację.

(ann)

Z  pomocy lekarza i pielęgniarki w nocy, w dni wolne i w święta m ożna 
skorzystać w razie:
► nagiego zachorowania
► nagiego pogorszenia stanu zdrowia, gdy nie ma objawów sugerujących bezpo
średnie zagrożenie życia lub istotny uszczerbek zdrowia, a zastosowane środki 
domowe lub leki dostępne bez recepty nie przyniosły spodziewanej poprawy
► gdy zachodzi obawa, że oczekiwanie na otwarcie przychodni może znacząco 
niekorzystnie wpłynąć na stan zdrowia

Le k a rz dyżurujący w placówkach nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej 
udziela porad:
► w warunkach ambulatoryjnych
► w domu pacjenta (w przypadkach medycznie uzasadnionych)
► telefonicznie

Pun kt nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej znajduje się w głównym 
budynku Szpitala Powiatowego w Jarocinie - obok izby przyjęć 
Numery telefonu do jarocińskiej „wieczorynki"
► (6 2 )3 3 -2 2 -1 73
► 885-888-064 (lekarz dyżurny)
►885-888-054 (pielęgniarka dyżurna)
► 664-991-925 (świadczenia pielęgniarskie)

O G Ł O S Z E N I E

M IE S Z A L N IA  P A S Z  B O R O W S K I 
D O B R Z Y C A , ul. K ro to s z y ń s k a  49  

te l. (6 2 ) 7 4 2  88  04 , 5 3 8  101 9 3 6  
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NOWE LOKALIZACJE: 
DODATKOWO SKUP W ŻNIWA:

K R O M O L IC E  4 9 A  
6 3 -8 6 0  P O G O R Z E L A

(DAWNA SPÓŁDZIELNIA  
W KROMOLICACH)

BRONÓW 36 
63-300 PLESZEW

POWIAT ► TO BYŁ JEDEN Z POSTULATÓW PROTESTUJĄCYCH

K o n t r o w e r s y j n y  s z e f  

r a t o w n i k ó w  m e d y c z n y c h  

c h w i l o w o  z r e z y g n o w a ł
L eszek  M ic h a la k , k ierow nik  

Szpitalnego O ddziału Ratunkowego 
w jarocińskim  szpitalu zrezygnował 
z pełnienia tej funkcji. Odwołanie sze
fa SOR-u było jednym  z postulatów  
ratowników medycznych, którzy przez 
trzy miesiące protestowali domagając 
się zmian w  organizacji pracy i wyna
grodzeniach.

Rezygnacja jest jednak tylko tym
czasowa. ponieważ Leszek Michalak 
w ycofał się z k ierow ania SOR-em  
prawdopodobnie tylko do końca roku. 
Obowiązki szefa oddziału przejął inny 
lekarz - Tomasz Huk.

- Poprzedni kierownik m usiat chwi
lowo zrezygnować ze stanowiska, a  szpi

ta l nie m ógł sobie pozw olić na to, aby 
ta k ważny i trudny oddział ja k  SO R  
funkcjonow ał bez osoby zarządzającej 
pracą całego zespołu. Za kandydatu
rą Tomasza H uka przem aw iało jego  
wieloletnie doświadczenie zawodowe, 
su m ien n o ść  i zn a jo m o ść oddzia łu  
- wyjaśni! Leszek M azurek, prezes 
szpitala.

T o m a sz  H u k  j e s t  le k a rz e m  
z b lisk o  3 0 -le tn im  d o św ia d c z e 
niem. O d dekady jes t pracownikiem 
S zpita la  Pow iatow ego w Jarocin ie . 
W cześniej byl za tru d n io n y  m iędzy 
innym i jak o  za s tęp ca  k ierow nika 
P o g o to w ia  R atunkow ego  w K ra 
kow ie i w  P le szew ie . Z a jm o w a ł

się ró w n ież  c h iru rg ią  d z ie c ię c ą  
w K aliszu . - S tanow isko  szefa  tak 
specyficznego o ddzia łu , ja k im  je s t 
SO R , n ie  je s t dla  m nie na szczęście  
niczym  nowym. Poza tym  sto i za mną 
bardzo dośw iadczona kadra, która  
podobn ie ja k  ja  cały czas uzupełnia  
sw oje kw alifikacje, w ięc je s t dosko
na le przygotow ana do w ypełniania  
sw o ich  o b o w ią zkó w . C h cia łb ym  
dodać, że  80%  p a cjen tó w , k tó rzy  
tra fia ją  do naszego  szp ita la , n a j
p ierw  przechodzi p rzez SO R . Potem  
ew entualn ie tra fia  na inne oddziały 
- p o d k re ś la  now y sze f o d d z ia łu  
ratunkowego.

ANNA KONIECZNA

Tomasz Huk jest absolwentem  Śląskiej Akadem ii Medycznej o specjalizacji chirurgia 
dziecięca. Oprócz tego ma ukończonych wiele kursów ratownictwa medycznego upraw
niających do ratowania życia.
Będzie koordynował pracę 29 ratowników medycznych, 25 pielęgniarek i 1 kierowcy. 
Obszar działania Szpitalnego Oddziału Ratunkowego w naszym szpitalu to teren powiatu 
jarocińskiego, zamieszkiwanego przez ponad 70 tysięcy mieszkańców. Karetki SOR-u w y
jeżdżają do pacjentów średnio 100 razy w  ciągu tygodnia. Miesięcznie załoga oddziału 
pomaga od 500 do 600 osobom.

INTERWENCJA
Masz problem, pytanie? 
Potrzebujesz pomocy dziennikarza? 
Dzwoń... (6 2 )  7 4 9  8 6  4 9  Q )

► NAGRANIE ROZMOWY Z DYSP0ZYT0RKĄ TYLKO NA WNIOSEK SĄDU, 
PROKURATURY POLICJI LUB NARODOWEGO FUNDUSZU ZDROWIA

Rodzina twierdzi, że dyspozytorka powiedziała, 
że nie ma karetki, bo jest strajk

D o redakcji zgłosił się Czytelnik, 
który z rozżaleniem opowiada! o  sy
tuacji, która w sierpniu spotkała jego 
rodzinę. Twierdzi, że jego m am a nie 
otrzymała w porę pomocy medycznej.
- W Jarocinie m usiało lądować LPR. 
Dła mojej mamy. Tylko dlatego, że nasi 
ratownicy byli zajęci strajkiem. N ie m iał 
kto przyjechać. Część się zwolniła, a część 
podobno b y t w tym czasie na sesji, bo cały 
czas walczyli o podwyżki. Namawiali jaro- 
ciniaków do poparcia ich. Jak ja  mam ich 
popierać, gdy oni mieli być w obsadzie ka
retki, a ich nie byfo ? Siostra po nich dzwo
niła. Powiedzieli, że nie przyjadą, bo nie 
mają obsady karetki. Karetka jest, kierow
ca jest, ale nie m a lekarza ani ratownika
- opowiadał mężczyzna. - Dyspozytor
ka powiedziała, że zam iennie zawoła 
LPR. Żeby przyjechało LP R, m usia
ła być wezwana rów nież nasza straż 
pożarna. Ileś zastępów straży, osiedle 
zam knięte, czas, koszty niesam owite. 
M am a była nieprzytom na, zrobiła się 
sina. W takich sytuacjach przecież m i
nuty odgrywają rolę. Zanim  LPR przyle

ciało, zanim  straż dowiozła ratowników  
Z LPR, bo przecież oni nie wylądują 
pod  dom em  - to wszystko trw ało! (...) 
D aliśm y podziękow ania do „G azety” 
dla strażaków. Bo oni naprawdę robili, 
co mogli.

Kobiety, niestety, nie udało się ura
tować. Czy napraw dę nie było żadnej 
karetki ze względu na strajk? O wy
jaśnienie sytuacji zwróciliśmy się do 
rzecznika prasowego Wojewódzkiego 
Szpitala w Kaliszu, Pawła G aw roń
skiego. bo dyspozytornia medyczna 
podlega pod tę placówkę. - ,P o prze
prowadzonym postępowaniu wyjaśniają
cym i wysłuchaniu przez kierownika Po
gotowia Ratunkowego nagrań rozmów  
dyspozytora z osobą wzywającą ZR M  
informuję: N ie je s t prawdą, jakoby dys
pozytor poinform ował o braku obsady 
karetki z powodu strajku. Obie karetki 
z Jarocina, zaróm o ZRM  Sjak i ZRM  P 
były zadysponow ane do pacjentów  
z wcześniejszych wezwań, wobec czego 
dyspozytor nie m ając dostępnej żadnej 
karetki zadysponował Lotnicze Pogoto

wie Ratunkowe. Powyższe postępowanie 
wynika z wprowadzonych odgórnie przęt 
wojewodę procedur" - napisał Paweł 
Gawroński.

P oprosiliśm y  więc o u d o stęp 
nienie n ag ran ia  rozm ow y rodziny 
z dyspozytorką, ale tego nam  o d 
m ów iono. Zwróciliśm y się jeszcze 
o to  do  Ilony Skwierzyńskiej, kie
rownika oddziału  C entrum  Powia
dam iania Ratunkowego w Poznaniu- 
P o in fo rm o w a ła  n a s , że zgodn ie  
z ustaw ą o systemie powiadamiania 
ratunkowego nagrania rozm ów tele
fonicznych na num er alarmowy 112 
udostępn iane  są  na  wniosek sądu, 
p roku ra tu ry  lub policji. Tak sam o 
jest w przypadku zgłoszeń kierowa
nych na num er alarmowy 999 (wtedy 
zapis jes t udostępniany dodatkowo 
na wniosek N arodow ego Funduszu 
Zdrow ia). „W zw iązku z pow yżs:y"1, 
n ie m a m ożliw ości u d o stęp n ien ia 
Pani treści nagrania p rzed m io to w i 
rozm ow y te le fo n iczn e j” - napisała  
kierowniczka. I*1*®

ZLEĆ OGŁOSZENIE DROBNE 
DO GAZETY PRZEZ INTERNET

P R Z Y JM IE M Y  DO P R A C Y  
T E L  (62) 721 60 92

S P R A W D Ź
J A K I E  T O  P R O S T E !

www.kalkulator.itpow.pl

http://www.jarocinska.pl
http://www.kalkulator.itpow.pl
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► D O  JAKICH PRZYPADKÓW LUDZIE WZYWAJĄ KARETKI?

- Tato wyszedł z bloku. M iał gdzieś 
jechać. Wsiadł do sam ochodu i zasłabł. 
Udało mu się zadzwonić do mamy, któ- 
ra szybko podbiegła do niego. Zdążył 
tylko pow iedzieć: „Dzwoń po  pogo
towie". M ama zadzw oniła. N ie było 
żadnej karetki. C zekaliśm y dobre 15 
minut. Tata udusił się w tym  czasie. 
Najprawdopodobniej dosta ł zawału. 
Mama dzwoniła raz, potem  drugi raz. 
Totem jeszcze siostra dzwoniła, która 
zdążyła przyjechać do nas z  Cielczy. 
Przyjechała straż pożarna. Strażacy 
robili, co m ogli - opow iada jaroci- 
nianka o sytuacji z maja. O statecz
n e  karetka pogo tow ia  przew iozła 
54-letniego mężczyznę do  szpitala, 
a'c nie udało  się go uratow ać. - Nie 
cl>cę szukać winnego. N ie zależy m i 
na tym, aby ukarać tego konkretnego 
dyspozytora medycznego, lekarza czy 
falowników. Jestem  przekonana, że 
0l,i zrobili wszystko. O ni nie m ogli nic 
Męcej zrobić, poniew aż m am y tylko  
dwie karetki w szpitalu powiatowym  
- dziwi się córka nieżyjącego jaroci- 
n>anina. - Co oni mogli zrobić, ja k  byli 
u kogoś innego. Gdzie to ruszyć, żeby ta 
sytuacja zm ieniła się ? Ile osób m yjesz- 

poświęcimy przez decyzję jakiegoś 
Urzędnika ? Jak czytam, co robi rząd, to 
mnie ręce opadają. M ają pieniądze na 
opancerzone auta, a  w szpitalach są po  
dwie karetki - irytuje się kobieta. Nie 

miesiąca, aby nasi Czytelnicy nie 
sformowali nas o  problem ach z do 
jazdem karetek d o  różnych zdarzeń 
na terenie powiatu jarocińskiego. Do 
C2ęści z nich w pierwszej kolejności 
Jest wysyłana straż pożarna, a  w  nie- 
których sytuacjach przylatuje Lotnicze 
p°gotowie Ratunkowe.

grypę i dzwonią po
karetkę

Szpital w Jarocinie, na który naj- 
Częściej w takich sytuacjach narzekają 
Pacjenci, posiada dwie karetki, ale to 
n,e nasza lecznica dysponuje ZRM do 
ja rz e ń . Karetki do  zgłoszeń kieruje 
^ P o z y to m ia  medyczna w Kaliszu.

Dlaczego tak często nie m a wolnej 
karetki, która m ogłaby udzielić p o 
mocy osobom  z zawałem serca, uda- 
rertl mózgu czy w innych sytuacjach, 
w których zagrożone jest ludzkie życie 
1 ?drowie? - K aretki są trochę przy- 
chodu
Razi

oiam i na kółkach - mówi Tomasz
Zniak, ratownik z  26-letnim stażem 

pracy- - Zdarza się, że na dziesięć wy- 
Nrdów to trzy stricte wymagają porady 
ekarza rodzinnego. Wystarczy podać 

Zastrzyk i pacjent je s t zaopatrzony. 
Kktórzy wymagają, żeby wypisać im  

ecePtę, a m y przecież recept nie wypi- 
^ etny- Zim ą je s t dużo wyjazdów zwią- 

z infekcjam i dróg oddechowych. 
aią  grypę i zadzwonią po karetkę. Na 
*jscu okazuje się. że te osoby ile  się 

ty ą  od kilku dni. Najczęściej słyszymy, 
Ą dzisiaj jestem  ju ż  taki słaby, że nie 
R zed łbym  do lekarza - opow iada 

f°Wnik. W tórują mu koledzy. - Na 
^ n°  w sporej części lekarze rodzinni 

°Je obow iązki zrzucają na karetki 
kiedy mówią: „Proszę wezwać 

f ^ 0l°w ie", nie widząc pacjenta i nie 
p ^ Ń g o  statut. Potem my jedziem y do 

aby P0^  tek' pneciwgorącz- 
e i wyręczamy lekarza rodzinnego 

pr °daje ratownik Kamil Rudnicki, 
fi acownicy jarocińskich  Zespołów  
l °Wnictwa M edycznego jak z rę- 
Hj0 a syP*ą przykładami nieuzasad- 
k u ^ :Q<n wezwań. - O statnio jeden z le- 

mi opowiadał, że na karetce „S" 
^zw unw  do próby samobójczej. Ze 

Q l^? nia wynikało, że pacjent leki popił 
' ^ t e m .  Po przyjeidzie na m iejsce 

SN< że mężczyzna ja d ł vibowit 
zteci i popija ł piw em  - przypo-

Popijał ribowit piwem 
- zadzwonili po pogotowie, 
że chce sio zabić
1  B ó l  n o g i ,  p r z e z i ę b i e n i e ,  s k a l e c z e n i a  -  t o  n i e l i c z n e  p r z y k ł a d y  n i e u z a s a d n i o n y c h  

i n t e r w e n c j i  z a ł ó g  k a r e t e k  p o g o t o w i a .  R a t o w n i c y  w z y w a n i  s ą  c z a s e m  n a w e t  d o  

w y p i s a n i a  r e c e p t y .  B ł a h e  p o w o d y  z g ł o s z e ń  n i e  t y l k o  g e n e r u j ą  d u ż ą  i l o ś ć  w y j a z d ó w  

Z e s p o ł ó w  R a t o w n i c t w a  M e d y c z n e g o ,  a l e  c o  g o r s z a  k a r e t k i  m o ż e  z a b r a k n ą ć ,  a b y  

u r a t o w a ć  k o m u ś  ż y c i e .

Zespoły
Ratownictwa
Medycznego

Karetka 
typu „S"
SKŁAD ZESPOŁU

• lekarz
(kierownik zespołu)
• pielęgniarka
• ratownik medyczny
• ratownik medyczny 
(kierowca)

Karetka 
typu „P"
SKŁAD ZESPOŁU

• ratownik medyczny 
(kierownik zespołu)
• ratownik medyczny 
(kierowca)

Ilość Zespołów Ratownictwa Medycznego 
/ ilość mieszkańców w  powiatach

1

jarociński krotoszyński średzki pleszewski
2/71 .790  | 3/77 .664  | 2/57 .429 2 / 63.252

Ilość wyjazdów Zespołów Ratownictwa Medycznego
2 0 1 6  /  2 0 1 7  (do sierpnia)

Jarocin Środa Wielkopolska
3.738/2.576 2.313/1.645

Krotoszyn Pleszew
szpital nie przekazał danych 2.768/1.755

Ilość wyjazdów w  sierpniu 2017 r.

Jarocin Środa Wielkopolska
326 247

Krotoszyn Pleszew
szpital nie przekazał danych 214

mina sobie Rudnicki. Innym razem 
karetka w niedzielę rano jechała kilka 
kilometrów do mężczyzny, aby podać 
leki przeciwbólowe. - Pacjent z gm iny 
Żerków skarżył się na bóle nóg. Mówił, 
Że kosi rowy i cały czas porusza się po  
skosie - skarpie. Później są sytuacje, 
że nie m a karetki, ale m y w tym  czasie 
jedziem y do Śm ietowa podać zastrzyk 
pacjentow i, którego m ięśnie bolą od  
trzech dni - uzupełnia Tomasz Raźniak.

Pacjenci kłamią
dyspozytorów

Dlaczego karetka jedzie kilkana
ście kilometrów do  pacjenta z bolącą 
od kilku dni nogą. gdzie wystarczy
łoby skorzystać z domowej apteczki? 
Niestety, chorzy niejednokrotnie prze
sadzają co do opisu swojego stanu 
zdrow ia, a  czasem  zwyczajnie kła
mią. - Każdego boli w klatce piersiowej.

Zajeżdżam y na m iejsce, a tam  młody 
facet. N ie wygląda na schorowanego 
na serce. Robim y EKG. To najczęściej 
je s t zwykła neuralgia. C hodził gdzieś 
rozebrany i go przewiało, a potem  bolą 
go m ięśnie międzyżebrowe. Wiadomo, 
że nie m ożna lekceważyć tych objawów, 
ale nie można też nadużywać pogotowia 
w takich sytuacjach - ocenia Raźniak.

Z daniem  ratowników  ilość w e
zwań karetek wzrosła po przeniesieniu

num eru alarm owego 9.99 z Jarocina 
do Kalisza. Tamtejsi dyspozytorzy nie 
znają jeszcze tych osób, którzy no to 
rycznie w ydzwaniają po pogotowie. 
-Jest taki pacjent z  gm iny Kotlin, który 
ciągle dzwoni, że się pow iesi i trzeba 
jechać do niego. Wzywa policję. Poli
cjanci przetrzym ują go w radiowozie. 
Jak przyjedziemy, to mówią: „Podajcie 
m u zastrzyk albo zabierzcie do szpitala", 
Z  reguły dostaje relanium w dupę i idzie 
do dom u. Czuję, że on świruje na ja ką ś  
rentę. Zbiera od nas te wszystkie karty 
informacyjne. O statnio wygadał się, że 
m a ju ż  80 wizyt pogotowia. To je st znany 
nam  pacjent. Jest trochę upośledzony, 
ale on też udaje, żeby zwrócić uwagę na 
siebie. Był nawet kilka razy w Gnieźnie, 
ale nie przyjęli go na leczenie - opow ia
da  kolejny nasz rozmówca. Ratownicy 
zgodnie podkreślają , że nie chodzi 
o  to, żeby nie wzywać w ogóle pogo
towia, ale robić to  odpowiedzialnie.

Przydałaby się podstacja 
w Żerkowie

W  Jarocinie są  dw a zespoły ra 
townictwa medycznego. Jeden spe
cjalistyczny (oznaczony literą „S”, 
w którym obowiązkowo jeździ lekarz), 
a  drugi podstawow y (oznaczony li
terą „P”, w którym jeżdżą ratownicy 
m edyczni). Statystycznie jeden ze
spół przypada na prawie 36 tys. osób 
(71.790 mieszkańców powiatu jarociń
skiego). W  porównaniu z ościennymi 
powiatami wypadamy na tym tyle naj
gorzej. W  powiecie średzkim są również 
dwa zespoły, z tym, że obszar ten liczy 
57.429 mieszkańców. Jeszcze lepiej 
statystycznie wygląda to  w powiecie 
krotoszyńskim, który jest większy, ale 
m a trzy zespoły (patrz ramka).

O d czego jest uzależniona liczba 
karetek z dyżurującym  personelem  
medycznym? - O liczbie ZR M  decyduje 
przyznana przez M inisterstwo Zdrowia 
dotacja celowa rui świadczenia w rodzaju 
ratownictwo medyczne. W planie, któ
ry sporządza wojewoda, a zatwierdza 
m inister zdrowia, zawarte są wszelkie 
informacje dotyczące liczby, rodzaju i roz
m ieszczenia ZRM , funkcjonujących na 
terenie województwa w ielkopolskiego 
- mówi Tomasz Stube, kierownik O d
działu Mediów i Komunikacji Społecz
nej Gabinetu Wojewody. Dodaje, że nie 
m a przepisu, który określałby, na ilu 
mieszkańców musi przypadać jeden 
Zespół Ratownictwa M edycznego.

Ratownicy wskazują, że już wielo
krotnie sugerowali szefostwu szpitala, 
aby stara ło  się o  kontrakt na  trzeci 
wyjazdowy Zespół Ratownictwa M e
dycznego. - Trzeba lobbowac o trzecią 
karetkę. Przydałaby się podstacja w Żer
kowie, to wtedy odciążyłoby trochę Jaro
cin - ocenia Tomasz Raźniak. W prze
stanym d o  redakcji piśmie placówka 
inform uje: „W naszej ocenie ilość 
ZRM w naszym szpitalu dotychczas 
zabezpieczała potrzeby mieszkańców 
powiatu jarocińskiego”. - Biorąc pod  
uwagę aktualnie występujące, obiektywne 
uwarunkowania, mające wpływ na orga
nizację systemu Państwowe Ratownictwo 
Medyczne na terenie województwa wiel
kopolskiego, obecnie nie je s t planowane 
utworzenie nowego zespołu ratownictwa 
medycznego z m iejscem  stacjonowania 
w Żerkowie - wyjaśnia Tomasz Stube.

W  powiecie pleszewskim, który ma 
dwa ZRM-y, a  liczy mniej mieszkańców, 
władze szpitala chcą mieć trzecią karet
kę wyjazdową. - Zabiegamy o utworzenie 
podstacji w Gizałkach, gdzie stacjono
wałby podstawowy ZRM , ja ko  trzecia na 
terenie naszego powiato - mówi Ireneusz 
Praczyk, rzecznik prasowy Pleszewskie- 
go Centrum  Medycznego.

E L Ż B IE T A  R Z E P C Z Y K
e.rzepczyk@iarocinska.pl

http://www.jarocinska.pl
mailto:e.rzepczyk@iarocinska.pl
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► PONAD PÓŁ ROKU TRWAŁO WYJAŚNIENIE TEJ SPRAWY PRZEZ URZĄD MARSZAŁKOWSKI

Jarocińska spófka 
nielegalnie organizowała 
wycieczki szkolne
J J a r o c i ń s k a  

s p ó ł k a  „ T r a n s  

P e g a z ”  n i e l e g a l n i e  

o f e r o w a ł a  

w y c i e c z k i  

s z k o l n e .  T a k  

w y n i k a  z  d e c y z j i  

m a r s z a ł k a  

w o j e w ó d z t w a  

w i e l k o p o l s k i e g o ,  

k t ó r y  d o d a t k o w o  

w y d a ł  f i r m i e  z a k a z  

o r g a n i z o w a n i a  

i p o ś r e d n i c z e n i a  

w  o r g a n i z o w a n i u  

w y j a z d ó w  

t u r y s t y c z n y c h  n a  

t r z y  l a t a .

Maciej Zegar 
obecnie jest szefem 

Trans Pegazu. Wysłaliśmy 
do niego prośbę o komentarz 

do decyzji Urzędu 
i Marszałkowskiego w Poznaniu. 
V Do czasu zamknięcia 

numeru odpowiedzi 
nie otrzymaliśmy.

Informacje o  tym, że spółka może 
działać niezgodnie z prawem, dotarły 
do nas już w lutym. Przez kilka miesię
cy staraliśmy się ustalić, czy to prawda. 
Rozmawialiśmy z ówczesnym preze
sem JLA  („Trans Pegaz” to  spółka 
- córka Jarocińskich Linii A utobuso
wych), Maciejem Zegarem (od marca 
prezesem „Trans Pegazu”). Przyznał, 
że spółka, która pow stała 31 grudnia 
2015 roku, od początku działalności 
zajmowała się organizowaniem wycie
czek. Ile ich było? -D osyćdużo, edenie 
pam iętam  dokładnie - mówił w lutym 
Maciej Zegar. (Z odpowiedzi udzie
lonych przez „Trans Pegaz” później 
wynika, że w 2016 roku obsłużonych 
zostało w sumie 600 wyjazdów). Kto 
korzystał z ofert? - Szkoły, ale nie tylko. 
Seniorzy, em eryci, parafie, stow arzy

szenia, kluby p iłkarskie  - wymieniał 
ówczesny prezes JLA. - Wycieczki to 
robi biuro podróży, m y tylko dajem y 
transport. Z apy tany  wtedy, czy to  
praw da, że spółka „Trans Pegaz” nie 
jest w pisana do Rejestru O rganiza
torów  i Pośredników Turystycznych, 
odpowiedział: - N ie wiem, m usiałbym  
sprawdzić, ja k  to jest. Z  głowy pani nie 
powiem. Umówił się na rozmowę kilka 
dni później. W  wyznaczonym terminie 
odmówił jednak udzielenia szerszych 
informacji. Zapewnił, że odpowie na 
pytania, ale m ają one być przesłane 
na piśmie. Po ich otrzym aniu odpi
sał, że są  zbyt szczegółowe i powinny 
trafić bezpośrednio do  spółki „Trans 
Pegaz” (wtedy prezesem  był Paweł 
Łakom y). P y tan ia  (publikujem y je 
obok) przekazaliśmy więc do  spółki -

„córki”. Odpowiedzi otrzymaliśmy po 
kilku tygodniach (za czasów kolejnego 
prezesa - Filipa Czerwińskiego).

Sprawdziliśmy wykaz firm zajmu
jących się organizowaniem wyjazdów 
turystycznych lub choćby pośredni
czeniem w ich organizowaniu. Spółki 
„Trans Pegaz” na  tej liście nie m a. 
JLA  też nie. Zapytaliśm y w Urzędzie 
M arszałkow skim  w P oznan iu , czy 
taki wpis jest konieczny, by zajmować 
się wyżej wymienioną działalnością. 
- Przedsiębiorca zam ierzający wykony
wać działalność organizatora turysty
k i lub pośrednika turystycznego m usi 
uzyskać wpis do rejestru organizatorów  
turystyki i pośredników  turystycznych 
m arszałka województwa, na terenie 
którego posiada siedzibę - p o in fo r
mował nas D epartam ent Turystyki

i Sportu . C o  grozi za  brak  w pisu? 
- Wykonywanie tego typu działalności 
bez wpisu stanowi wykroczenie i podlega 
sankcjom  z tego tytułu podejm owanym  
przez odpow iednie organy - przeka
zano  nam  w DTiS. Dowiedzieliśmy 
się również, że w takim  przypadku 
marszałek wydaje zakaz wykonywania 
działalności o rgan iza to ra  turystyki 
lub pośrednika turystycznego przez 
okres 3 lat.

Czy U rząd M arszałkowski w Po
zn an iu  w iedział o  tym , że „Trans 
Pegaz” składa szkołom  oferty  wy
jazdów ? - W zw iązku z  zapytaniam i 
rodziców dzieci, w szkole których poja
wiła się oferta wycieczki szkolnej orga
nizowanej przez ww. spółkę, w ubiegłym  
tygodniu zostało skierowane pism o in
form ujące o przepisach i wzywające do

zioienia wyjaśnień przez ten podrnioł . 
- odpow iedziało nam  w lutym Biuro 
Prasow e M arszałka  Województwa 
Wielkopolskiego.

D zia ła lność  spółki była bada' 
na przez u rząd  m arszałkow ski od 
marca. - W yjaśnienia udzielone ptri»  j 
spółkę nie dają jednoznacznej odpowie I 
dzi w prowadzonej sprawie i wymagdfl 
przeprowadzenia dalszego postępowa' \ 
nia wyjaśniającego - poinformowała I 
nas w kwietniu Lidia Winkler z D6' j 
partam entu  Sportu i Turystyki UrZC I
du M arszałkowskiego Województwa .
Wielkopolskiego. Decyzja o  ty m ,z£ 
spó łka d z ia ła ła  bez w ym aganeg0 
w pisu i że m a zakaz wykonywania | 
prow adzonej wcześniej działalność 
przez 3 lata, zapadła we wrześniu- :

R o d z ic e  p o w in n i  z g ło s ić  to  
d o  u rz ę d u  m a r s z a łk o w s k ie g o

Rozmowa z PRZEMYSŁAWEM HĘCKĄ, właścicielem b iu r a  turystycznego „Dominika" 
ze Środy Wielkopolskiej z siedzibą w Jarocinie

(przeprowadzona w  lutym)

■ Czy dla pana było trudne speł
nienie wymogów określonych prze
pisami prawa?
Nie chodzi o to, czy one są trud
ne, czy nie. Jeżeli jest takie prawo 
i trzeba się do niego stosować, chce 
się być uczciw ym  obyw ate lem , 
to ja to robię. Staram się to robić 
również dla dobra mojego klienta. 
Moja polityka jest taka, że jeżeli ja 
będę w  porządku wobec klienta, 
to on do mnie wróci.
■Spółki „Trans Pegaz” w rejestrze 
nie ma, natomiast szkoły dostawa
ły oferty konkretnych wycieczek.

Były podobno naciski, by korzysta
ły właśnie z tych, a nie z innych...
M oja  p raw n iczka  w ystosow ała  
do burmistrza Jarocina dokument 
dotyczący dzia łań  na zasadzie  
nieuczciwej konkurencji. Ten pan 
w waszej prasie przyznał się, że na
m aw iał dyrektorów szkół do takich 
ruchów. M am  ten artykuł. Naciski 
były, jest to rzecz niedopuszczal
na w państwie, gdzie obowiązuje 
prawo. Być może w naszym kra
ju z tym  obow iązyw an iem  pra
w a m am y problem . Ale to inny 
tem at.

■ Skoro nie są w rejestrze - co 
powinni zrobić ich klienci?
W  tym  m om encie  k lienci, czy
li rodzice powinni zgłosić to do 
urzędu m arszałkow skiego. ( . . . )  
W  tej spó łce m ie li szczęście , 
że nikomu nic się nie stało. Te
raz - ja k  zostało  to u jaw n ione  
- będą musieli spełnić warunki. 
Mam  nadzieję, że działanie tej spół
ki zostanie ocenione przez klientów, 
czyli rodziców, dzieci i nauczycieli.

Rozmawiała 
ANNA KOPRAS-FIJOŁEK

P ie rw s z e  s ły s zę
Rozmowa z ROMANEM PRZYBYLSKIM, 
dyrektorem Zespołu Szkół w Cielczy

(przeprowadzona w lutym)

■ Panie dyrektorze, czy organi
zując wycieczki dla uczniów, ko
rzystaliście z ofert spółki „Trans 
Pegaz"?
My mamy taką fajną sytuację, że 
naprzeciwko szkoły mieszka pan 
prezes (M aciej Z egar - przyp. 
red .). Sw ego czasu  był naw et 
uprzejmy przyjść do  nas i p rzed
stawić nam  ofertę.
■ Korzystacie z niej?
Różnie jest. Z darza się.
■ Czy słyszał pan o tym, że spół

ka niekoniecznie ma wszystkie 
pozwolenia na taką działalność 
i organizowanie wyjazdów?
U uuu... To pierwsze słyszę. Wic 
pani, jeżeli firma działa na rynku, 
ja  z kolei działam  w dobrej wierze 
i uw ażam , że - aby być dopusz
czoną do  jakiejkolwiek działal
ności gospodarczej - pewnie ktoś 
weryfikuje te wszystkie pap iery - 
Przyznam , że robię wielkie oczy 
w tej chwili. Pierwsze słyszę...

Rozm awiał* 
ANNA K O P R A S-F IJO ŁE K

I

http://www.jarocinska.pl
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Te pytania przesłaliśmy prezesowi JLA, Maciejowi Zegarowi, 
następnie prezesowi spółki „Trans Pegaz", Pawłowi Łakomemu

Pytania przestaliśmy 17  lutego. Prezes JLA zapewniat, że odpowie, ale na piśmie. Dwa 
dni później, 19  lutego, Maciej Zegar poinformował nas, że pytania są na tyle szczegóło- 
We> że powinny zostać skierowane do spółki Trans Pegaz, której dotyczą. Zapew nił, że 
”u źródła” otrzymamy z pewnością jak  najbardziej pełne informacje. - M yślę  je d n a k , że  
1 uwagi na sze ro k i zakres p y ta ń  tru dn o  b ęd zie  p rzygotow ać odpow iedź w  c iąg u  jed n eg o  
dnia - zaznaczył. Przekazaliśmy pytania ówczesnemu prezesowi spółki „Trans Pegaz”, 
Pawłowi Łakomemu. Odpowiedzi otrzymaliśmy 6  marca.

Odpowiedzi nadesłane przez spółkę „Trans Pegaz" 6 marca 2017  r.

T- Jaką działalnością zajmuje się spółka 
..Trans Pegaz”? Od kiedy?
Przedmiotem działalności spółki Trans 
Pegaz jest między innymi transport lądo
wy pasażerski, miejski i podmiejski oraz 
Pozostały transport lądowy pasażerski, 
gdzie indziej niesklasyfikowany. Trans Pe
gaz jako spółka przewozowa zajm ow ała  

świadczeniem  usług transportowych  
oraz stałym pośredniczeniem w zawieraniu 
Prnów o świadczenie usług turystycznych, 
organizowanych przez inną spółkę będącą 
organizatorem turystyki. Spółka powstała 
30  grudnia 2 0 1 5  r.
2- Z jakimi podmiotami współpracowała 
1 współpracuje w zakresie organizowania 
Oub pośredniczenia w organizowaniu) 
wycieczek?
Spółka współpracuje z wieloma podmiotami 
zewnętrznymi, zajm ującym i się różnymi 
asPektami organizacji wycieczek.
3- Ile wycieczek szkolnych zorganizowała 
spółka do tej pory (lub była pośrednikiem 
w zorganizowaniu)?
Spółka w  roku 2 0 1 6  obsługiwała ponad 
6 00  przejazdów i nie prowadzi statystyk, 
w których specjalnie wyszczególnioną pozy- 
CJ4 są szkoły. Jednakże wykonaliśmy prze- 
jazdy dla szkół znajdujących się w  różnych 
grninach województwa wielkopolskiego.

Jeśli zajmowała się pośrednictwem, na 
czym to pośrednictwo polegało? 
Działalność spółki Trans Pegaz polegała 
na pośredniczeniu w zaw ieraniu um ów  
oświadczenie usług turystycznych, a zatem  
wyczerpywała przesłanki działalności agen
ta turystycznego wskazane w ustawie z dnia 
20 sierpnia 1 9 9 7  r. o usługach turystycz
nych. Zgodnie z ustawą agent turystyczny 
to przedsiębiorca, którego działalność pole- 
ga na stałym pośredniczeniu w zawieraniu 
umów o świadczenie usług turystycznych na 
rzecz organizatorów turystyki posiadających 
zezwolenia w kraju lub na rzecz innych usłu
godawców posiadających siedzibę w  kraju. 
Zgodnie natomiast z art. 4  ust. 2  ustawy 
o usługach turystycznych działalnością re
gulowaną, o której mowa w  ust. 1, nie jest 
działalność gospodarcza agentów turystycz- 
nych, polegająca na stałym pośredniczeniu 
^  zawieraniu umów o świadczenie usług 
turystycznych na rzecz organizatorów tury- 
styki posiadających wpis do rejestru lub na 
r2ecz innych usługodawców posiadających

siedzibę w  kraju. W  powoływanym wyżej 
przepisie wskazano wprost, że działalność 
agenta turystycznego nie jest działalnością 
regulowaną, a zatem nie podlega wpisowi 
do rejestru działalności regulowanej. Dzia
łalność spółki Trans Pegaz polegająca na 
stałym pośredniczeniu w  zawieraniu umów
0 świadczenie usług turystycznych, których 
przedmiotem były oferty przygotowywane 
przez inną spółkę będącą organizatorem  
turystyki, nie wym aga wpisu do rejestru 
działalności regulowanej.
5. Czy spółka jest wpisana do Rejestru 
Organizatorów Turystyki i Pośredników 
Turystycznych? Jeśli tak - od kiedy? Jeśli 
nie - dlaczego?
„Organizator turystyki", nazywany czasem  
w  praktyce i literaturze z zakresu ekonomii
1 turystyki „touroperatorem”, to przedsię
biorca organizujący imprezę turystyczną. 
Pojęcia zaw arte w  tej definicji zostały zde
finiowane w innych miejscach słowniczka 
ustawowego: art. 3 pkt 14  u.u.t. (przedsię
biorca), art. 3 pkt 4  u.u .t. (organizowanie 
im prez turystycznych) oraz art. 3  pkt 2 
u.u.t. (impreza turystyczna). Pojęcie orga
nizatora turystyki to odpowiednik terminu 
„organizator” z dyrektywy 9 0 /3 1 4 . Zgodnie 
z oficjalnym tłum aczeniem  tej dyrektywy 
„organizator” to „podmiot, który zawodowo 
organizuje im prezy turystyczne i sprze
daje je lub oferuje na sprzedaż, zarówno 
w sposób bezpośredni, jak i za pośrednic
tw em  punktu sprzedaży detalicznej (art.
2 pkt 2 dyrektywy 9 0 /3 1 4 )” (Piotr Cybu
la, Usługi turystyczne. Komentarz, 2 0 1 2 ,  
w Lex). Spółka Trans Pegaz nie zajm uje  
się zaw odow o organizow aniem  im prez  
turystycznych, jej działalność polegała na 
stałym pośredniczeniu w  zawieraniu umów  
o świadczenie usług turystycznych na rzecz 
organizatora turystyki posiadającego wpis 
do rejestru działalności regulowanej, zatem  
nie podlega wpisowi do rejestru działalności 
regulowanej.
6. Czy to prawda, że na szkoły, rady rodzi
ców wywierano nacisk, by zlecały organizo
wanie wycieczek (lub samego transportu) 
JLA lub spółce „Trans Pegaz”?
Nic mi na ten temat nie wiadomo. To bardzo 
daleko idące przypuszczenie.

O d p ow ied z i n ik t  n ie  p od p isa t.
N ad es ła ła  je  A ne ta  K u b ia k  z f irm y  

„Trans Pegaz".

SPÓtk,a działała bez wpisu

infoar ârnent Sportu i Turystyki Urzędu Marszałkowskiego W ojew ództw a W ielkopolskiego 
t1y^r,Tluie , że Marszałek W ojewództwa Wielkopolskiego wydał decyzję o stwierdzeniu wyko
ty ania przez Spółkę Trans Pegaz Sp. z o.o. działalności organizatora turystyki i pośrednika 
turvStyC2neg0 wymaganego wpisu do rejestru organizatorów turystyki i pośredników 

C*nych oraz 0 zakaz'e wykonywania działalności regulowanej w zakresie organizatora 
y%ki i pośrednika turystycznego przez okres 3 lat.

Biuro Prasowe, Gabinet Marszałka 
Urząd Marszałkowski W ojewództwa Wielkopolskiego

^Zepis prawny zobowiązujący do wpisu
Jjstawa z dnia 29 sierpnia 1997 r. o usługach turystycznych (Dz.U. 1997 nr 133 poz. 884):
... T l .  Działalność gospodarcza w zakresie organizowania imprez turystycznych oraz pośredniczenia na zlecenie 

®ntów w zawieraniu umów o świadczenie usług turystycznych jest działalnością regulowaną w rozumieniu 
ePisów ustawy z dnia 2 lipca 2004 r. o swobodzie działalności gospodarczej i wymaga uzyskania wpisu 
reJestrze organizatorów turystyki i pośredników turystycznych, zwanego dalej „rejestrem”.

Ną
nasze pytanie odpowiedzi udziela LIDIA WINKLER z Departamentu Sportu i TurystykiW ^ pytanie odpowiedzi udziela LID 

„ ^zie Marszałkowskim w Poznaniu
'-*y ..

spółka Trans Pegaz nie figuruje w Rejestrze Organizatorów Turystyki i Pośredników 
Tai; Ocznych - można powiedzieć, że działa nielegalnie?

► JARACZEWO

Zwlekają z budową 
kanalizacji, bo jest za drogo

W ygórowane oferty na budow ę m.in. 
kanalizacji spędzają sen z powiek władzom  
Jaraczew a. Kolejne przetargi zostają unie
w ażnione ze względu na zbyt wysokie ceny 
proponow ane przez firmy.

W  ostatnich tygodniach Jaraczewo unie
w ażniło przetargi chociażby na budowę ka
nalizacji sanitarnej w Noskowie i likwidację 
barier d la  osób  niepełnospraw nych przy 
ośrodku zdrow ia w Rusku. - Takie m am y 
czasy, że niestety ceny różnią się drastycznie od 
przygotowanych przez nas kosztorysów. A m u
szę powiedzieć, że przyjm ujem y dość wysokie 
stawki, m ając świadom ość, że w górę poszła  
płaca m inim alna - mówi burm istrz D ariusz 
Strugała. - W przypadku ostatnich ofert można 
m ówić o małym skandalu, bo ceny rok do roku 
wzrosły o ok. 800 tys. zł. N ie dołożę tyle przy 
dobrze sporządzonym  kosztorysie - dodaje.

Urzędnicy m ają jednak pewien plan, jak 
zmniejszyć koszty inwestycji, żeby gm inna 
kasa nie świeciła pustkami. - Jeżeli m am y 
tyle płacić, to wolę przez zim ę zrobić projekt 
sam em u i wiosną przystąpić do przetargu, żeby 
zaoszczędzić część pieniędzy. W  przeciwnym  
wypadku byłaby to z m ojej strony zupełna  
niegospodarność - zaznacza w łodarz.

Pojawiły się pomysły ze strony radnych, 
żeby projekty inwestycji przygotować wcze
śniej, co zmniejszyłoby koszty przetargów, 
jednak nie zawsze jest to  możliwe. - Jestem  
zw olennikiem  tego, żeby projekty leżały na 
półce, bo zawsze m ogą się przydać. Jednak  
pewnych rzeczy nie jesteśm y w stanie przesko
czyć. N ie wiemy na przykład, ja k i zakres prac 
będzie brany pod uwagę przy dofmansowaniach 
i wtedy nasze dokum enty mogłyby nie spełniać 
w szystkich wymogów - wyjaśnia burm istrz 
Strugała.

Zwlekanie z inw estycjam i - zdaniem  
szefa gminy - m a swoje dobre strony. - Chce
m y budować salę gim nastyczną w Noskowie 
i m am y gotowy projekt, ale nie w szedł w życie 
jeszcze „Projekt S a la ”, z którego moglibyśmy 
uzyskać dofinansowanie. Tak sam o stało się 
z przedszkolem . C zekaliśm y aż ruszy odpo
wiedni program i otrzymaliśmy dofinansowanie 
w wysokości m iliona złotych (więcej na tem at 
budow y przedszkola w kolejnym num erze 
„Gazety Jarocińskiej”). Dlatego uważam, że 
czasem warto poczekać. Tym bardziej, że teraz 
je s t rynek wykonującego, a nie zanmwiającego 
- tłum aczy D ariusz Strugała.

(seb)

► JARACZEWO

Dwa kilom etry z dofinansowaniem

W  o d b i o r z e  d r o g i  
w  P a n ie n c e  w z i ę l i  
u d z i a ł :  ( o d  l e w e j )  
M a r e k  M a r z y ń s k i  
( w y k o n a w c a  
i n w e s t y c j i ) ,  
p r z e w o d n i c z ą c y  r a d y  
R o m a n  S k r z y p c z a k ,  
W i e s ł a w  K o s t ó r k i e w i c z  
( u r z ę d n i k  d s .  
i n w e s t y c j i )  i  R o m a n  
B a n a s z a k ,  s o ł t y s  
P a n ie n k i

C oraz mniej jest w gm inie Jaraczew o 
miejscowości, których ulice nie są  pokryte 
asfaltem . D o grona m.in. Noskowa i Ruska 
dołączyła właśnie Panienka, w której ode
b rano  kolejną napraw ioną jezdnię.

W  ostatn im  czasie w yrem ontow ano aż 
sześć odcinków dróg. Najdłuższy z nich miał 
niespełna kilometr. Razem położono ponad 
2 km asfaltu, co kosztowało 572.401,51 zł. 
W iększość tej kwoty, bo  aż 456.151,51 zł 
pochodziła z budżetu  gminy, a  116.250 zł 
stanow iło dofinansow anie z województwa 
wielkopolskiego. D otacja została  p rzezna

czona na rem ont dróg z Panienki w kierunku 
M ecu i z Poręby do Cerekwicy.

(seb)

Wyremontowane drogi
• Poręba - Cerekwica
• Panienka - Mec
• ul. Okrężna w Noskowie (fragment)
• drogi w  Jaraczewie, Parzęczewie 

i Suchorzewku

Łączny koszt inwestycji to

572 .401 ,51  zł

► POWIAT

P r z e d ł u ż o n y  t e r m i n  d l a  p o s z k o d o w a n y c h  
w  n a w a ł n i c a c h

Z 1 miesiąca do 6 miesię
cy wydłużony zostaje termin 
na składanie zeznań  o n a 
byciu rzeczy lub praw  m a
jątkow ych dla podatn ików  
poszkodow anych w wyniku 
sierpniowych nawałnic.

W ydłużony termin liczy 
się od dnia pow stania ob o 
wiązku podatkow ego, czyli

od  dn ia  o trzym ania rzeczy 
(w tym pieniędzy lub praw  
majątkowych) i m a zastoso 
wanie do  nabycia w drodze 
darowizny lub polecenia dar
czyńcy własności rzeczy bądź 
praw majątkowych w okresie 
24 miesięcy począw szy od 
12 sierpnia 2017 roku.

(ann)

W ięcej informacji można zna
leźć w kom unikacie „Szersza 
pomoc dla poszkodowanych  
w  sierpniowych nawałnicach” 
dostępnym na stronach: 
www.finanse.mf.gov.pl/pl/strona- 
glowna (zakładka: aktualności) 
www.mf.gov.pl/ministerstwo-fi- 
nansow/wiadomosci/komunikaty 
(zakładka: wiadomości - komu
nikaty)

http://www.finanse.mf.gov.pl/pl/strona-glowna
http://www.finanse.mf.gov.pl/pl/strona-glowna
http://www.mf.gov.pl/ministerstwo-fi-nansow/wiadomosci/komunikaty
http://www.mf.gov.pl/ministerstwo-fi-nansow/wiadomosci/komunikaty
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► JAROCIN

Jeszcze w tym roku m a powstać 
nowa droga w centrum Jarocina. 
Chodzi o łącznik dwóch ulic - Ko
ściuszki i Kilińskiego. Urząd miej
ski ogłosił przetarg na wyłonienie 
wykonawcy tego zadania. Oferty 
m ożna składać do  czwartku - 28 
września. W  gm innym  budżecie 
zarezerwowanych jest na  ten cel 
pół miliona złotych.

Nowa d roga - od strony uli
cy Kościuszki m a się rozpoczynać 
między budynkiem hali sportowej 
szkoły podstawowej nr 2 a siedzi
bą powiatowej geodezji (budynek 
dawnej szkoły specjalnej - przyp. 
red.). N atom iast od  strony ulicy 
Kilińskiego zacznie się w miejscu, 
gdzie obecnie znajduje się opusz

czony budynek mieszkalny, który 
jest w bardzo złym stanie.

Kiedy na początku roku wice
burm istrz Jarocina Witosław Gi- 
basiewicz zapow iadał inwestycje, 
które m ają zostać wykonane na 
terenie gminy, tak uzasadniał po
trzebę budowy łącznika Kościuszki 
i Kilińskiego: - To będzie droga, która 
przede wszystkim  rozładuje kolejkę 
samochodów ustawiających się przed 
światłam i na ul. Kościuszki. Wszy
scy ci, którzy będą chcieli dojechać 
z  ulicy Kościuszki do centrum, będą 
m ogli skręcić w prawo, skorzystać 
z  tego skrótu i om inąć sygnalizację 
świetlną - argum entował zastępca 
burmistrza.

(ann)

S k r z y ż o w a n i e  u l i c y  K i l i ń s k i e g o  z  n o w y m  ł ą c z n i k i e m  p o w s t a n i e  
w  m i e js c u ,  g d z i e  z n a j d u j e  s ię  r u i n a  n i e z a m i e s z k a ł e g o  b u d y n k u ,  

z  k t ó r e g o  p o z o s t a ł a  j u ż  t y l k o  ś c i a n *  f r o n t o w a

Z  k o l e i  o d  s t r o n y  u l i c y  K o ś c iu s z k i  n a  n o w ą  d r o g ę  p o ś w i ę c o n a  
z o s t a n i e  j e d n a  s t r o n a  p a r k i n g u  m i ę d z y  b u d y n k i e m  s a l i  s p o r t o w e j  

p r z y  s z k o le  p o d s t a w o w e j  n r  2  a  s i e d z i b ą  p o w i a t o w e j  g e o d e z j i

Powstanie bardzo 
potrzebny łącznik 
w  mieście

^  POWIAT, JARACZEWO

Po nawałnicy wymieniają 
cały dach na pałacu

Jednym z budynków, które ucier
piały w czasie sierpniowej nawałnicy 
był pałac w Porębie (gm. Jaraczewo). 
Głównie uszkodzony został dach na 
zabytkowym obiekcie. Pałac należy 
do pow iatu i jest zamieszkały przez 
dziewięć rodzin. Na szczęście nikomu 
z lokatorów nic się nie stało.

W  czasie wichury postrącane zo
stały dachówki, uszkodzone wieżyczki, 
gzymsy, opierzenia i kominy. Budynek 
jest ubezpieczony. W stępna wysokość 
odszkodowania została oszacow ana 
na 43 tys. zł. Jednak po  oględzinach 
uszkodzeń właściciel zdecydował, że 
wyremontowany zostanie cały dach. 
Koszt wynosi około 400 tys. zł. - Niewy
kluczone, że podczas prac remontowych 
wynikną jeszcze dodatkowe koszty - za
znacza sekretarz pow iatu Jan  B art
czak. Pieniądze pochodzą z budżetu 
powiatu.

Po uzyskaniu wszystkich wyma
ganych pozw oleń, m iędzy innym i 
konserwatora zabytków, m ożna było

rozpocząć wymianę dachu na pała
cu. Wykonawcą jest firma PB Nawrot 
z Jarocina, która posiada uprawnienia 
do prac na obiektach zabytkowych. 
- Z nalezienie  w ta k  kró tkim  czasie,

pod  koniec sezonu firm y posiadającef  
wszystkie potrzebne uprawnienia, W  
było łatwe, ale udało się i prace trwttfl 
tam  ju ż  od dwóch tygodni - in fo m rf 
Bartczak. (ann)

U t w a r d z e n i e  g r u n t o w e g o  o d c i n k a  u l i c y  L e s z c z y c e  p o z w o l i  n a  
u t w o r z e n i e  n o w e j  p ę t l i  a u t o b u s o w e j  i  u r u c h o m i e n i e  d o d a t k o w y c h  

k u r s ó w  a u t o b u s o w y c h  w  t y m  r e j o n i e  m i a s t *

i  JAROCIN ____________

Utw ardził 
drogę do 

strategicznego  
obiektu

Nieco ponad 700 tysięcy złotych 
zostało  dołożonych do  przebudowy 
ulicy Leszczyce w Jarocinie. Zadanie 
m a polegać na utw ardzeniu g runto
wego odcinka drogi. Pieniądze zostały 
zabrane z przebudow y drogi w C zą- 
szczew ie. Z zapew nień  m iejskich 
urzędników  wynika, że mieszkańcy 
tej miejscowości m ogą być spokojni, 
bo wykonanie tej drogi przewidziano 
w przyszłym roku.

- Planujemy uruchomienie połącze
nia, które będzie przechodziło właśnie

poprzez ulicę Leszczyce i zahaczało  
o nową kom endę policji oraz Z akład  
Gospodarki Odpadami. Utworzy się tam  
kolejna pętla dla ruchu autobusowego. 
Jarocińskie L inie Autobusowe planują  
na tym kierunku uruchom ić dodatkowe 
kursy - wyjaśnia wiceburmistrz Jaroci
na W itosław Gibasiewicz. - Z  drugiej 
strony w tym  rejonie pow stanie osiedle 
m ieszkań, które buduje Jarocińskie To
warzystwo Budownictwa Społecznego. 
Jest to również bardzo istotna droga 
kom unikacyjna do Zakładu Gospodar

ki Odpadami. Przypomnę, że w rt£li 
ja k ie jś  aw arii na drodze dojazdowi 
od ulicy Bohaterów  Jarocina było® 
to dodatkowe połączenie, które utńćJ-' 
liw ialoby dojazd do ta k strategieZń(' j 
go obiektu, ja k im  je s t ZG O  - zwraca ; 
uwagę zastępca burm istrza.

U lica Leszczyce zostanie p&e 
budow ana za 1 min 874 tys. zł p ^ et 
w ybraną w przetargu firmę DrobUj 
Wykonawca ma czas do połowy ytyC 
nia na realizację tej inwestycji. ^  |

Z PODROŻY 
WZIĘTE

ANNA MALINOWSKI

Kasta
i rama, czyli 
o kosiarce 
z napędem 
widmo

M oja kosiarka popsuła się o sta 
tecznie. Gdy nagle przestała działać 
i nie było możliw ości jej napraw ie
nia, naw et nie byłam  na n ią  zła, bo 
służyła mi dzielnie z m ałym i p rze
rwami przez okrągłe 20 lat. D obre 
uczucia i w spomnienia nie ustrzegły 
mnie jednak  przed przygodą, która 
niekoniecznie była pozytywna, choć 
zapow iadała się bardzo  korzystnie. 
W celu zrob ien ia  now ego zakupu 
udałam  się do  najbliższego specja
listycznego centrum  z kastą i ram ą 
w nazwie. Gdy poprosiłam  specjali
stę o  poradę, ten spytał od razu, czy 
nie chciałabym  przyjechać do  nich 
następnego  dnia , gdyż od sam ego 
rana  będą  mieć oferty nie do  o d 
rzucenia, w tym również elektryczne 
kosiark i z n ap ęd em . P okaza ł mi 
jedną, która od razu stała się moim 
m arzeniem . Nie za b ard zo  chciało 
mi się wracać do  dom u bez niej, ale 
zdrowy rozsądek zwyciężył, gdy o b 
liczyłam , że za  jed n ą  noc czekania 
i ok. 150 dodatkow ych kilom etrów  
oszczędzę ok. 350 zł.

N a s tę p n e g o  d n ia  w p a d ła m  
po m oją kosiarkę pół godziny po

otw arciu  kas i okazało  się, że na 
3 egzem plarze 2 były ju ż  sp rzed a
ne. Poczucie zw ycięstwa, podobne 
ch y b a  do  tego , jak ie  o d czu w a ją  
myśliwi na polow aniu , przepełniło  
moje serce. Z ogrom nym  pudłem  
i skarbem  z nap ęd em  w środku , 
udałam  się do  kasy, gdzie uśm iech
nięta  kobieta zap roponow ała  mi, 
abym  skorzystała z ich gratisow ej 
usługi spraw dzenia sprzętu . C z ło 
wiek siedzący pod szyldem  „Punkt 
kontroli” nie wyglądał na zadow olo
nego z życia. Fakt, że przypchałam  
m u coś do  spraw dzenia również go 
nie uszczęśliwił. Z ab ra ł ode mnie 
wózek, w epchnął do  sw ojego k ró 
lestwa, odgrodził łańcuchem  i roz
pruł karton. Pomyliłby się ktoś, kto 
by pom yśla ł, że następ n y m  jeg o  
krokiem było wyciągnięcie kosiarki 
z kartonu. Nie, nie. O n wziął do  ręki 
końcówkę kabla i podłączył ją  do 
m aszyny w pudle. Ściany kartonu 
zaw ibrow ały, kosiarka zafurkotała  
na kilka sekund . - S łysza ła  p an i, 
że działa? - spytał bez em ocji, nie 
interesując się m oją odpow iedzią  
i czym  prędze j w y p ch n ął w ózek

z pudłem  w m oim  kierunku z p o 
w rotem .

W  nosie m iałam  jego zły humor. 
M ój był w zenicie, więc jecha łam  
jak na skrzydłach do  ogródka, gdzie 
traw a czekała na now ą fryzurę. Już 
słyszałam  cichutki odgłos now ego 
silnika, ju ż  pachn ia ła  mi skoszona 
trawa, już czułam siłę wymarzonego 
nap ęd u . N iestety  o kaza ło  się, że 
wszystko przedw cześnie. N o może 
nie wszystko, bo gdy moja wyobraź
n ia  s ta ła  się fak tem , u słyszałam  
miły dźwięk silnika i poczu łam  so 
czysty zapach  trawy. G orzej było 
z  napędem . Było nie tylko gorzej 
- było po  p ro s tu  źle, gdyż napędu  
nie było w cale. M ało  tego: tylne 
koła, które miały być w spom agane 
napędem , opierały  się jak  przysło
wiowy osio ł i toczyły  d o  p rzo d u  
tylko z wielkim oporem . Poprosiłam  
po  sąsiedzku o  radę  specjalistę od 
profesjonalnego  sprzętu  o g rodn i
czego, ale ten był również bezradny: 
w ajcha od napędu  udaw ała g łup ią  
i ani drgnęła  przy p róbach  jej u ru 
chom ienia.

N astępnego  dn ia  po jecha łam

znow u do  kasty i ramy. Jak to mówi 
mój znajom y: to  była krótka pifc*
- szybkie szachy. Pracownik z rekla
macji wysłucha! mojego narzekania 
podszytego rozczarow aniem  i zło
ścią, podłączył kosiarkę do  prądn 
i... pokazał mi, że ta funkcjonuje- 
Z baran ia łam . S tałam  jak w m uro
w ana, a  on nam aw ia! mnie usilnie, 
abym  w zięła kosiarkę z powrotem- 
Z pow rotem ? Bez napędu? Ale p° 
co? J |

Handryczyliśmy się jeszcze jaki5 
czas, czy napęd jest w porządku, CCj 
nie, aż  w reszcie p racow nik  kasty 
i ram y nap isał p rotokół przyjęć'3 
sprzętu do  reklamacji, a w nim nu?' 
dzy innym i: „K lientka twierdzi, ze 
napęd nigdy nie działał” . Po dwóch 
tygodniach odebrałam  moją wyma
rzoną kosiarkę. Napęd funkcjonuje- 
ale chyba nigdy nic dojdę do  teg0 ' 
czy funkcjonował zawsze, czy moz i 
napraw dę potrzebow ał reanimacj'- 
Jed n o  jest pewne: część zaoszcz? 
dzonych 350 złotych wyjeździł3 
z pow odu napędu  w idm o ju ż  t e t ^  
i to  bez jakiejkolwiek pewności, 
na tym koniec jeżdżenia.

http://www.jarocinska.pl
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► PORADNIK DLA OSOB ZMIENIAJĄCYCH PRACĘ

N o w a

p r a c a

-  c o  w a r t o  

w i e d z i e ć  z a n i m  

p o d p i s z e s z  

u m o w ę ?
W  ubiegłym  roku do  urzędów  

pracy wpłynęła rekordowa liczba ofert 
- zgłoszono 1.494.895 wolnych miejsc 
pracy, czyli o  215,9 tys. (16,9 proc.) 
więcej niż rok wcześniej1. Ponadto , 
na przełomie 2016 i 2017 praw dopo- 
dobieństw o znalezienia pracy przez 
osoby bezrobotne wyniosło 20 proc. 
O znacza to , że co p iąty  b ezrobo t
ny dostał pracę (w ciągu kw artału)2. 
Z danych wynika również, że Polska 
znalazła się w grupie 8 krajów, któ
re m ają  najniższą stopę bezrobocia 
w Unii Europejskiej'. Rośnie wskaź
nik zatrudnienia, spada bierność za
w odow a, cały czas odnotow ujem y 
przyspieszenie wzrostu płac, ale także 
coraz chętniej zmieniamy pracę i kwa
lifikacje. N a co zwrócić uwagę, gdy 
staramy się o  nową pracę? O co warto 
zapytać przyszłego pracodawcę? Jak 
negocjować warunki umowy?

Podobnie jak w poprzednich mie
siącach, w firmach coraz częściej two
rzy się nowe miejsca pracy, aniżeli je 
likwiduje. Z jednej strony bezrobocie 
spada, z drugiej - coraz częściej b ra 
kuje wykfalifikowanych pracowników. 
Według danych pracuj.pl, w I kwartale 
2017 r. największe zapotrzebow anie 
na pracowników obejmowało branże: 
finansów, bankowości i ubezpieczeń, 
handlu i sprzedaży oraz przemysłu 
ciężkiego4. - To pracodawcy coraz czę
ściej walczą o kandydatów, kusząc ich 
atrakcyjnym  w ynagrodzeniem  i wa
runkam i zatrudnienia. Zanim  jednak  
Zdecydujemy się na podjęcie nowej pra
cy pow inniśm y się odpowiednio przy
gotować. Jest to  najlepszy m om ent, 
ty  usta lić kluczowe dla nas kwestie: 
Poznać wymogi pracodawcy, ale także 
W arunki naszego za trudnien ia  oraz 
ubezpieczenia - mówi A nna Materny, 
dyrektor Biura Ubezpieczeń Detalicz
nych w G othaer TU  S.A.

Rodzaj
umowy

Pracodawca może zawrzeć z p ra
cownikiem um ow ę cyw ilnopraw ną 
'nb umowę regulow aną w Kodeksie 
^racy. N a jp o p u la rn ie jsze  um ow y 
cywilnoprawnc to: um ow a o dzieło 
0raz um ow a zlecenie, które w prze
k le ń s tw ie  do  umowy o pracę nie 
są objęte Kodeksem Pracy oraz nie

gw arantują wielu uprawnień. Celem 
umowy o dzieło jest wykonanie kon
kretnego zadan ia , czyli dzieła. Od 
umowy o dzieło pracodaw ca nie od 
prowadza składki ZUS, ale od umowy 
zlecenia - już tak.

W przypadku  um ow y o p racę  
powinniśmy zwrócić uwagę na czas 
zawarcia umowy. Pracodaw ca może 
podpisać z pracownikiem umowę: na 
czas nieokreślony, na  czas określony 
lub na czas wykonywania określo
nej pracy. K odeks p racy  w yróżnia 
również umowę na czas zastępstw a 
innego pracow nika. Z  perspektywy 
kandydatów  najbardziej korzystna 
jest właśnie umowa o pracę, gw aran
tuje ona  minim alne w ynagrodzenie, 
zapewnia m.in. urlop wypoczynkowy 
oraz cechuje się większą stabilnością 
zatrudnienia. P onad to  pracodaw ca 
odprow adza składki do  ZU S-u.

Składki do ZUS-u 
i kwestie BHP

Rozpoczynając pracę w nowym 
miejscu, pracownik musi obowiązko
wo zapoznać się z przepisam i i zasa
dam i bezpieczeństwa i higieny pracy, 
czyli przejść szkolenie BHP. Szkolenie 
to  nie jest wym agane w przypadku 
umowy cywilnoprawnej oraz wtedy, 
gdy pracownik podejm uje pracę na 
tym sam ym  stanow isku, które za j
mował u danego pracodaw cy przed 
podpisaniem  z nim kolejnej umowy 
o pracę lub gdy przerw a pom iędzy 
tymi um ow am i nie przekroczyła 30 
dni. Kolejną w ażną kwestią jest zgło
szenie pracownika do ZU S-u w termi
nie do siedmiu dni od daty podpisania 
umowy. Takie zgłoszenie obejmuje: 
ubezpieczenie społeczne (emerytalne, 
rentowe, chorobow e i wypadkowe), 
ubezpieczenie zdrow otne, Fundusz 
Pracy i Fundusz G w arantow anych 
Świadczeń Pracowniczych.

Wypadek przy pracy 
- kto za to zapłaci?

Pom im o tego, że św iadom ość 
Polaków dotycząca praw i obow iąz
ków pracowników oraz pracodawców 
w zakresie bezpieczeństwa jest coraz 
większa, nadal odnotowuje się wzrost 
wypadków przy pracy. W  2016 r. licz
ba poszkodowanych wyniosła 87.886

osób, czyli o  0,3 proc. więcej niż rok 
wcześniej - w tym 239 osób  zginęło, 
a  464 doznały wypadku z ciężkim ob
rażeniem ciała5. Przepisy prawa nakła
dają  na  pracodaw cę szereg obow iąz
ków. W  sytuacji, gdy pracownik uległ 
wypadkowi przy pracy, obowiązkiem 
pracodaw cy jest (oprócz udzielania 
pomocy rannem u pracownikowi oraz 
zabezpieczenia m iejsca zdarzan ia) 
pow ołanie zespołu powypadkowego 
w celu ustalenia okoliczności i przy
czyn w ypadku o raz  u sta len ia , czy 
wypadek pozostaje w związku z p ra 
cą. Zespół powypadkowy sporządza 
protokół, który stanowi podstaw ę do 
ustalenia świadczeń dla pracownika 
lub jego rodziny. Gdy konsekwencją 
wypadku jest stały bądź długotrwały 
uszczerbek na zdrowiu pracownika, 
przysługuje m u możliwość uzyska
nia jednorazow ego odszkodow ania, 
którego wysokość ustalana jest każ
dorazow o na  podstaw ie orzeczenia 
komisji lekarskiej pow ołanej przez 
ZUS.

- Pamiętajmy, że odszkodowanie za
zwyczaj wypłacane jest ze składek odpro
wadzanych przez pracodawcę do Zakła
du Ubezpieczeń Społecznych. Niestety, 
gdy do wypadku doszło z  winy pracowni
ka to zgodnie z ustawą o ubezpieczeniu 
społecznym  z tytułu w ypadków  przy  
pracy i chorób zawodowych z 2002 r. 
poszkodowany w wypadku przy pracy 
nie uzyska nic, je ś li zdarzenie je s t sku t
kiem  złam ania przez niego przepisów  
o ochronie życia i zdrowia. Zwłaszcza, 
gdy nastąpiło to um yślnie lub z powodu 
jego rażącego niedbalstwa - podkre
śla A nna M aterny, dy rek tor B iura 
Ubezpieczeń Detalicznych w G othaer 
TU  S.A.

Dodatkowe
ubezpieczenie

Niezależnie od możliwości uzy
skania świadczeń z ZUS-u pracownik 
lub przedsiębiorca, który uległ wypad
kowi przy pracy będzie mógł otrzymać 
także dodatkowe świadczenie z tytułu 
dobrow olnego ubezpieczenia NNW 
- pod  w arunkiem , że wykupił tego 
typu polisę. Pracow nik może przy
stąpić do grupowego program u ubez
pieczeniowego. który bardzo często 
dostępny jest w zakładzie pracy lub

ubezpieczyć się we własnym zakresie. 
Rozważając te dwie możliwości, n a 
leży mieć na  uwadze fakt, że niestety, 
grupowe ubezpieczenia m ają  swoje 
wady - często niska składka u b ez
pieczenia przekłada się na relatywnie 
niskie św iadczenia. U bezpieczenia 
grupow e charak teryzu je  też m a ła  
elastyczność - polisa nie jes t dosto 
sow ana do  indywidualnych potrzeb 
ubezpieczonych. D odatkow e ubez
pieczenia następstw  nieszczęśliwych 
wypadków zarówno dla pracowników, 
jak  i przedsiębiorców  prow adzących 
działalność gospodarczą m ogą być 
dobrym  uzupełn ien iem  tzw. u bez
pieczenia wypadkowego.

- O chrona ubezpieczeniow a nie  
m usi obejm ować tylko zdarzeń m ają
cych m iejsce w  trakcie wykonywania 
pracy, lecz również w czasie wolnym, 
czy w podróży. Co więcej, zakres ubez
pieczenia oprócz podstawowego ryzy
ka doznania uszczerbku na zdrowiu 
w związku z nieszczęśliwym wypadkiem, 
m oże dotyczyć także szeregu innych  
zdarzeń ubezpieczeniowych tj.: zwro
tu kosztów  nabycia protez i środków  
ortopedycznych oraz kosztów  odbu
dowy stom atologicznej zębów, zasiłku  
dziennego za pobyt w szpitalu lub okres 
niezdolności do pracy, zw rotu kosz
tów ratownictwa, zwrotu niezbędnych 
z medycznego punktu widzenia kosztów  
leczenia czy świadczeń powypadkowych 
typu assistance - podsum owuje Anna 
Materny, dyrektor Biura Ubezpieczeń 
D etalicznych G othaer TU  SA .

G o th a e r
1 Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki 

Społecznej Departament Rynku Pracy, Raport 
Rynek Pracy w Polsce w 2016 r., http://www. 
mpips.gov.pl/analizy-i-raporty/raporty- 
sprawozdania/rynek-pracy/sytuacja-na-rynku- 
pracy/rynek-pracy-w-polsce-w-2016-r/

2 Raport NBR Kwartalny raport o rynku pracy 
w I kw. 2017 r., https://www.nbp.pl/ 
publikacje/rynek pracy/rynekpracy 
_2017_lkw.pdf”

3 Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej 
Departament Rynku Pracy, Raport Raport 
Rynek Pracy w Polsce w 2016 r., http://www. 
mpips.gov.pl/analizy-i-raporty/raporty- 
sprawozdania/rynek-pracy/sytuacja-na-rynku- 
pracy/rynek-pracy-w-polsce-w-2016-r/

4 http://businessinsider.com.pl/finanse/branze- 
w-ktorych-brakuje-pracownikow/bzgbOel

5 GUS. Wypadki przy pracy w 2016 r. 
http://stat.gov.pl/obszary-tematyczne/rynek- 
pracy/warunki-pracy-wypadki-przy-pracy/ 
wypadki-przy-pracy-w-2016-r-,3,26.html

Płaca 
minimalna 
i stawka 
godzinowa
w górę

O d stycznia przyszłego roku 
zm ieniają się wysokości płacy m i
nimalnej oraz stawki godzinowej. 
Zyskają zatem  nie tylko etatow i 
pracownicy, ale również ci, którzy 
są zatrudnieni na  um ow ach zlece
nie i o  dzieło.

P łaca m inim alna w 2018 roku 
wzrośnie o  100 zł w stosunku do tej, 
która obow iązuje obecnie i będzie 
wynosić 2.100 zł.

O znacza to , że pracow nik „na 
rękę” d o stan ie  m in im um  około 
1.530 zł. To o ponad  50 zł więcej 
niż w tym roku. Z kolei minim alna 
stawka godzinowa zostanie zwięk
szona o 70 groszy - do  13,70 zł.

(ann)

I I 2.000 zł
j m inim alne wynagrodzenie 

w  2 0 1 7  roku

2.100 zł
m inim alne wynagrodzenie 
w  2 0 1 8  roku

13,00 zł
m inim alna stawka 
godzinowa w  2 0 1 7  roku

113,70 zł i
I m inim alna stawka 

godzinowa w  2 0 1 8  roku 1

O G Ł O S Z E N I E

&  Rem-K(>i lin
Firma REM-kotlin Sp.zo.o

poszukuję pracowników 
na stanowisko

SLUSARZ
Mile widziane osoby z doświadczeniem 

oraz osoby do przyuczenia

,600-988-064

http://www.opracy24.pl
http://www
https://www.nbp.pl/
http://www
http://businessinsider.com.pl/finanse/branze-w-ktorych-brakuje-pracownikow/bzgbOel
http://businessinsider.com.pl/finanse/branze-w-ktorych-brakuje-pracownikow/bzgbOel
http://stat.gov.pl/obszary-tematyczne/rynek-pracy/warunki-pracy-wypadki-przy-pracy/
http://stat.gov.pl/obszary-tematyczne/rynek-pracy/warunki-pracy-wypadki-przy-pracy/


1 2  4 0  (1 4 0 8 ) 3 października 2 0 1 7 I p p r a c y 2 4 w w w . o p r a c y 2 4 . p l

m u lte a f i l

Jesteśm y ro zw ija ją cą  się firm ą  rodzinną o m iędzynaro dow ym  zasięgu  
specjalizującą się w  produkcji herbaty. Działam y w sektorze B 2B , głównie na 
rynkach eksportowych. Dzięki naszej elastyczności, bogatemu doświadczeniu, 
wysokim standardom jakości oraz obsługi klienta od wielu lat z powodzeniem  
wspieramy naszych partnerów na rynku herbaty.

Aktualnie poszukujemy kandydatów na stanowisko:

Specjalista ds. zakupów 
i planowania produkcji

miejsce pracy: Dobrzyca

Główne zadania:
• planowanie produkcji
• zapewnienie ciągłości dostaw materiałów opakowaniowych do produkcji
• współpracę z dostawcami materiałów
• nadzór nad zgodnością realizacji zamówień z ustaleniami
• poszukiwanie nowych dostawców
• monitorowanie rynku opakowań
• rekomendowanie nowych rozwiązań

Idealny kandydat powinien posiadać:
• znajomość języka angielskiego na poziomie min. B2 (warunek konieczny)
• wykształcenie wyższe na kierunku ekonomia, logistyka lub pokrewne
• mile widziane doświadczenie w pracy na podobnym stanowisku
• umiejętności analityczne, komunikatywność, zorientowanie na cel
• umiejętność obsługi programu Excel

Oferujemy:
• Umowę o pracę w celu zastępstwa nieobecnego pracownika
• Pracę w stabilnym przedsiębiorstwie o ugruntowanej pozycji rynkowej
• Ustrukturyzowany proces wdrożeniowy
• Możliwość rozwoju zawodowego w doświadczonym zespole
• Ciekawe benefity pozapłacowe (m.in. dofinansowanie nauki, kursy językowe,

„udział w wycieczkach)
Osoby zainteresowane ofertą prosimy o przesyłanie aplikacji bezpośrednio do siedziby 
firmy lub na adres mailowy:

p r a c a @ m u l t e a f i l . c o m . p l

Prosimy od dopisanie na dokumentach aplikacyjnych klauzuli o przetwarzaniu danych 
osobowych. Jednocześnie uprzejmie informujemy, że skontaktujemy się z wybranymi 

kandydatami.
Aktualne oferty pracy publikowane są na stronie internetowej 

w w w .m ulteafil.com .p l

Firma finansowa zajm ująca się udzielaniem  
pożyczek gotówkowych za pośrednictwem sieci przedstawicieli 

w  związku z dynamicznym rozwojem oraz otwarciem  
nowego terenu zatrudni:

KIEROWNIKA DS. KONTAKTÓW 
Z KLIENTAMI

Miejsce pracy:
Jarocin, Milicz, Krotoszyn i okolice

Osoba zatrudniona na tym stanowisku 
będzie odpowiedzialna za:
• Zarządzanie grupą przedstawicieli
•  Terminowość w  raportowaniu wyników
• Planowanie pracy własnej i przedstawicieli w  terenie
• Zadaniowy system pracy

Oczekiwania:
* r  Rekrutacja Przedstawicieli
• Szkolenie i m otywowanie przedstawicieli
• Dyspozycyjność
• Prawo jazdy kat. B
• Dynamizm w  działaniu

Oferujemy:
•  Atrakcyjne zarobki
•  Premie związane z wynikami
• Samochód służbowy oraz telefon
• Szkolenia
• Możliwość rozwoju zawodowego

.-------------------------------------------------------------------------------------------------

Aplikację prosimy wysyłać na adres zuza.gros@wp.pl,
kontakt pod numerem tel: 5 0 0  1 5 0  8 1 0

P R A C A  • P R A C A  • P R A C A  • P R A C A  • P R A C A

„ B I R E X ”
F I R M A  U S Ł U G O W O - H A N D L O W A

z a tru d n i:

KIEROWC
• prawo jazdy kat. C +E
• uprawnienia ADR na cysterny 
- uprawnienia na tankowanie i roztankowywanie cystern

oraz

KIEROWCÓW C+E
Zainteresowane i chętne osoby 
prosimy o kontakt 601 566 947

O soby zainteresowane prosimy o kontakt: 
BIREX Firm a Usługowo Handlow a, ul. Poznańska 26, 

6 3 -2 0 0  Jarocin, w  godz. 7 .00  -1 5 .0 0

P H U  S Z Ó S T E K
Żerniki 6, 63-210 Żerków

zatrudni:

t a p i m w

s z w a c z k i
OSOBY

DO PRZYUCZENIA 
W ZAWODZIE

Tel. 604  396  146

the naturę network®
ii

Europlant Group

F irm a  P h y to p h a r m  K lę k a  S .A .
jest jedną z najszybciej rozwijających się firm farmaceutycznych segmentu OTC w  Polsce. Specjalizuje się 
w  lekach naturalnych. W  portfelu firmy znajduje się wiele znanych i cenionych leków o wiodącej pozycji 
w  swoich kategoriach terapeutycznych, min.: Bioaron C, Bronchosol, Dentosept. Firma Phytopharm  
wchodzi w  sktad międzynarodowego koncernu the Naturę Network, jednego z liderów w  przemyśle su
rowców zielarskich na świecie, a jej filozofią działania jest tworzenie preparatów, które łączą w sobie 
tradycję fitoterapii i najnowsze badania naukowe.

Zapraszamy do udziału w  procesie rekrutacji kandydatów w  celu zatrudnienia na stanowisku:

A p a r a to w y  P ro c e s ó w  P ro d u k c y jn y c h
L ic z b a  w a k a t ó w :  1 0

Miejsce pracy: Klęka k. Jarocina

ZAKRES WYKONYWANYCH OBOWIĄZKÓW:

• Realizowanie zleceń produkcyjnych w  zakresie wytwarzania półproduktów i wyrobów gotowych 
zgodnie z planem produkcyjnym

• W ykonywanie czynności związanych z załadunkiem , zalewaniem , odciskaniem, rozładunkiem  
surowców zielarskich, załadunkiem  i rozładunkiem suszarni próżniowej

• Utrzym ywanie urządzeń i pomieszczeń produkcyjnych w  odpowiedniej czystości
• Wykonywanie wszelkich czynności zgodnie z instrukcjami oraz procedurami systemu jakości
• Sumienne i czytelne wypełnianie dokum entów produkcyjnych, rejestrowanie wszystkich 

czynności produkcyjnych w  dokumentacji GM P

OD KANDYDATÓW OCZEKUJEMY:

• Wykształcenia m inim um  zawodowego
• Doświadczenie w pracy na produkcji będzie dodatkowym atutem
• Nastawienia na wysoką jakość pracy
• Zaangażowania w  wykonywane obowiązki
• Komunikatywności i umiejętności pracy w zespole
• Gotowości do pracy w  systemie 3  zm ianowym  w  systemie ciągłym.

DLACZEGO WARTO Z NAMI WSPÓŁPRACOWAĆ?

• Zapewnim y Ci współpracę w  zespole w  przyjaznej atmosferze i w  oparciu o najwyższe 
standardy praktyki biznesowej

• Oferujemy zatrudnienie na podstawie umowy o pracę w  pełnym etacie

Zainteresowanych prosimy o:
Przesłanie aktualnej aplikacji CV (m ile widziane zdjęcie) w  term inie 2 tygodni od daty ogłoszenia na 
poniższy adres mailowy: Aleksandra.Grobelna@the-nature-network.pl w tem acie wpisując nazwę stano
wiska i Nr ref: OPE/IX/2017

O nas: ZAPRASZAMY NA STRONĘ www.phytopharm.pl

Prosimy o dodanie następującej klauzuli: „Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych zawartych  
w ofercie pracy dla potrzeb niezbędnych do realizacji procesu rekrutacji, zgodnie z ustaw ą z dn. 2 9 .0 8 .1 9 9 7  roku 
o Ochronie Danych Osobowych (Dz. U. N r 1 3 3  poz. 8 8 3 ) .
Informujemy, ze skontaktujemy się tylko z wybranymi osobami. Nadesłanych dokum entów nie zwracamy.

http://www.opracy24.pl
mailto:praca@multeafil.com.pl
http://www.multeafil.com.pl
mailto:zuza.gros@wp.pl
mailto:Aleksandra.Grobelna@the-nature-network.pl
http://www.phytopharm.pl
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Fabryka mebli tapicerowanych ze Środy Wielkopolskiej 
poszukuje osób na stanowisko:

Palacz / pracownik 
gospodarczy

CV prosimy wystać na adres.- 
novapolska@novapolska.pl 

Kontakt telefoniczny: (6 1 )  2 8 6 -0 6 -2 2

łapKftowan*

DINO Polska je s t najszybcie j rozw ija jącą  się 
siecią superm arketów  p ro x im ity  w  Polsce.

OFERUJEMY PRACĘ NA STANOWISKACH:
STANOWISKA ADMINISTRACYJNE

•  Młodszy kupiec
• Referent ds. ro z lic ze ń

•  Referent ds. a d m in is tra c y jn o -b iu ro w y c h

STANOWISKA MAGAZYNOWE

•  Pracownik kompletacji
•  Operator wózka widłowego

M ie js c e  p ra c y :  K R O T O S Z Y N
Aplikowanie przez stronę internetową 

www.marketdino.pl (zakładka „Kariera")
DINO POLSKA S.A. 

ul. O strow ska 122 , 6 3 -7 0 0  Krotoszyn

WV  v  Ihe naturę netwotk®
h

M artin Bauer Group

Jesteśm y m iędzynarodow ym  przedsiębiorstw em , zajm ującym  się 
skupem , przetw órstw em  oraz sprzedażą produktów pochodzenia  
roślinnego (surowce zielarskie, herbaty, ekstrakty). Stawiamy na otwartą 
komunikację, innowacyjność oraz dążenie do rozwoju zawodowego 
naszych Pracowników.

Poszukujemy obecnie osób na stanowisko:

P ra c o w n ik  M a g a z y n o w y
miejsce pracy: Witaszyczki, Jarocin 

kod ref.: MBW/PM09

Osoba zatrudniona na tym stanowisku 
będzie odpowiedzialna m.in. za:
•  ręczny załadunek i rozładunek 

dostaw i odbiorów surowców  
roślinnych

• dbanie o porządek
w  obszarze magazynu

Jak aplikować:
Aplikację CV ze zdjęciem prosimy 
przesłać na adres email:
praca@martin-bauer-group.pl
w  tem acie wpisując kod referencyjny: 
MBW/PM09

Termin nadsyłania zgłoszeń:
Na aplikacje czekamy najpóźniej do 2 0 1 7 .1 0 .0 6 .

Ważne:
Prosimy o dołączenie klauzuli: „Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich 
danych osobowych przez firmę Martin Bauer Polska sp. z o.o., dla potrzeb 
niezbędnych do realizacji procesu rekrutacyjnego, zgodnie z przepisami 
ustawy z 2 9 .0 8 .1 9 9 7  o ochronie danych osobowych (Dz. U. z 2 0 0 2  r. 
Nr 1 0 1 , poz. 9 2 6  z poz. zm .). Przyjmuję do wiadomości, że przysługuje 
mi prawo wglądu do treści moich danych oraz ich poprawiania."

Oferty pracy z Powiatowego Urzędu 
Pracy w  Jarocinie zgłoszone w  okresie 

od 26 września do 2 października

.  M onter in s ta la c ji san ita rnych 
-  pom ocn ik  do przyuczenia
Wykonywanie Instalacji Wodno- 
Kanalizacyjnych Henryk Wdowczyk 
Wilkowyja

.  Dekarz
(oferta pracy skierowana do osób 
do 30. roku życia) - Zakład Dekarsko- 
Blacharski Sebastian Kaczmarek Jarocin

.  K asje r/ka, sprzedaw ca
Pinia Sp. z o.o. Jarocin

.  Kucharz lub  pomoc kuchenna
FHU Kebab „M artin ”  Marcin Maćkowiak 
Jarocin

.  Aparatowy procesów  produkcy jnych
Phytopharm Klęka S. A. Klęka

.  K on tro le r ja ko śc i p roduktów  
spożyw czych/techno log  p rodu kc ji
Santia Elżbieta Świdurska-Zagórska 
Wojciechowo

.  P racow n ik  magazynowy
Adecco Poiand Sp. z o.o. Warszawa 
(miejsce wykonywania pracy Sady 
k. Poznania)

.  Zastępca głównego księgowego
Centrum Usług Wspólnych Jarocin

.  Technik e le k tro n ik
Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Handlowo- 
Ustugowe ,,Elektronix'' Pawet Żurek Jarocin

.  Sprzedawca sk lepu m onopolowego
(oferta pracy skierowana do osób 
do 30. roku życia) - Firma Handlowa 
„E w m ar”  S.C. Jarocin

.  Spawacz (MIG, TIG), ś lusa rz -b lacha rz , 
toka rz -freze r, la k ie rn ik  -  m alow anie 
proszkowe
Zotech jfm  Spótka z o.o. Jarocin 

.  Szwaczka
Jamiks Kids Fashion Sp. z o.o., Sp. K. 
Jarocin

.  Asystent dyrek to ra
Seapol Spótka Cywilna 
Aleksandra Mrozińska-Trzcielińska, 
Patryk Trzcieiióski Jarocin

Tarkett THEULTIMATE 
FLOORING EXPERIENCE

Firma Tarkett, założona w 1886 r., to światowy lider 
w przemyśle podłogowym. Dostarcza rozwiązania systemów 
podłogowych i nawierzchni sportowych na całym świecie.

T A R K E T T  P O L S K A  SP. Z  0 .0 .  W  O R Z E C H O W IE  - P R O D U C E N T  D R E W N IA N Y C H  P A N E L I P O D Ł O G O W Y C H  
Z A T R U D N I P R A C O W N IK Ó W  P R O D U K C Y JN Y C H  N A  S T A N O W IS K A C H :

OPERATOR LIN II PRODUKCYJNEJ 
BRAKARZ MATERIAŁÓW  

POMOC NA LIN II PRODUKCYJNEJ 
MECHANIK ZM IANO W Y  
ELEKTRYK ZM IANO W Y  

OPERATOR WÓZKA  
KONTROLER JAKOŚCI

K an dyd atom  o feru jem y:
• Pracę w międzynarodowej firmie o ugruntowanej pozycji na rynku, zapewniającej wysokie standardy pracy i BHP
• Możliwość doskonalenia i poznawania nowych technologii
• Stawki godzinowe w zależności od umiejętności i doświadczenia
• Pakiet specjalnych dodatków do wynagrodzenia
• Możliwość dowozu do Orzechowa -* 4
• Prywatną opiekę medyczną
• Świadczenia z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych, w tym: 

bony i paczki na Święta, dopłata do wypoczynku, imprezy integracyjne itd.

Zainteresowane osoby prosimy o przesłanie CV i listu motywacyjnego z nunąerem tglefonu na adres e-mail: 
p rac a .o rzec h o w o @ ta rk e tt.co m , lub pocztą: T a rk e tt  Polska sp. z o.o.; O rzechow o 62-322 ul. M iło s ław ska  13a,

kontakttel^aniczny: 61 437-10-24 w . 22

http://www.opracy24.pl
mailto:novapolska@novapolska.pl
mailto:novapolska@novapolska.pl
http://www.marketdino.pl
mailto:praca@martin-bauer-group.pl
mailto:praca.orzechowo@tarkett.com
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Skład zespołu, który 
przygotował wniosek 
do Narodowego 
Funduszu Ochrony 
Środowiska:
Marzena Jeleniewska- 
Jankowska, Piotr Kociński, 
Aneta Szymańska, Tomasz 
Ratajczak, Jarosław 
Raś, Beata Urbanowicz, 
Patrycja Porzuckowiak, 
Łukasz Witczak

Realizacja projektu 
nastąpi w latach 
2017 -2019.
Na wykonanie 
poszczególnych zadań 
gmina Jarocin będzie 
ogłaszała przetargi.

Grube miliony 
na parki - dwa 
historyczne, 
trzeci dla 
rozrywki

Rozmowa z ROBERTEM KAZMIERCZAKIEM, 
wiceburmistrzem Jarocina

■ Jak do tego doszło, że Jarocin 
dostał 12 milionów dofinansowania 
z Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska? Niektórzy mówią, że 
ktoś wam te pieniądze załatwił... 
Tylko kto? I na co pójdą te pieniądze? 
Tego nie m ożna załatwić. To są pie
niądze unijne. Trzeba po prostu na
pisać dobry projekt. I my to zrobili
śmy, pracując z zespołem  m łodych 
jarocińskich specjalistów od zieleni, 
architektury krajobrazu i gospodarki 
przestrzennej. Jeśli więc ktoś te pie
niądze załatw ił, to  ta , bardzo  p ro 
fesjonalna i niesam ow icie o d d an a  
sprawie ekipa.
Pieniądze zostaną przeznaczone na 
rewitalizację trzech parków: R ado- 
lińskich, Zbigniewa O stroroga-G o- 
rzeńskiego (przy ośrodku zdrow ia) 
oraz przy ulicy Szubianki. Będą też 
obsadzane zielenią ciągi kom unika
cyjne między tymi parkam i.
■ Może trochę więcej szczegółów? 
C ały projekt zo sta ł podzielony  na 
cztery sektory. Pierwszym, na który 
będą przeznaczone największe pie
niądze, bo ponad połowa dotacji, jest 
park Radolińskich, zabytkowy, utwo- 
rzonv,w  połowie XIX wieku według 
projektu Piotra Józefa Lenne, jednego

z najznakomitszych europejskich pro
jektantów  ogrodów  tamtych czasów. 
W  parku zostanie usuniętych kilkaset 
drzew - chorych, suchych, zagraża
jących  bezp ieczeństw u , sam o sie - 
wów, dziś szkodzących pierwotnym 
drzew om  i zakłócających historycz
ną kompozycję. Jednocześnie będą 
nasadzane nowe drzewa. Tylko przy 
sam ej kilom etrow ej alei grabow ej, 
najdłuższej w Europie, w ramach uzu
pełnień będzie posadzonych prawie 
600 grabów. U zupełniona zostanie 
także aleja dębowa. Nasadzone będzie 
m nóstw o zieleni średniej - krzewów 
i niskiej - byliny, roślinność okrywo
wa. Pow staną rosaria, czyli miejsca, 
gdzie będą  nasadzone róże: przed 
pałacem , za pałacem  i przy ruinach 
kościoła. N ajokazalsze, najbardziej 
w artościow e drzew a zostaną  o zn a
czone tabliczkami informacyjnymi. 
Park Radolińskich może być kolejną 
wizytówką Ja roc ina , m iejscem , do  
którego w arto  będzie jechać kilka, 
kilkanaście czy naw et kilkadziesiąt 
kilometrów, aby spędzić wolny dzień 
w naszym mieście, zostawiając tutaj 
także pieniądze.
■ Mieszkańcy pytają jednak o waż
ne dla nich rzeczy, na przykład co

z osławioną „górką Szurygajły”?
G órka, którą usypano w latach 70. 
XX wieku, w pisała się już w krajo
braz parku, a zim ą służy dzieciom 
do  zjeżdżania na sankach. D latego 
koncepcja rew aloryzacji parku za 
kłada pozostawienie górki, ale nieco 
spłaszczonej, aby zjazdy odbywały 
się po łagodniejszych zboczach i była 
bardziej bezpieczna.
■ Jakie inne widoczne zmiany na
stąpią w parku?
Przede wszystkim cały park będzie 
otwarty, także niedostępna dotych
czas część za pałacem  Radolińskich. 
Tam zostaną odtw orzone przedw o
jenne aleje naw ierzchnie b ędą  wy
konane nie z betonu, nie z asfaltu, 
ale w technologii stosowanej właśnie 
w parkach - z różnych drobnych frak
cji kamienia układanych i watowanych 
w taki sposób, że szybko przepusz
czają wodę. Pozwalają one poruszać 
się nie tylko pieszym , ale rów nież 
rowerzystom, spacerować z wózkiem 
dziecięcym czy przem ieszczać się na 
wózku inwalidzkim. W ubiegłym roku 
jesienią fragm ent takiej nawierzchni 
zosta ł u łożony przy pałacu R ado 
lińskich. C hcieliśm y przetestow ać, 
jak się sprawdzi. Test wypadł bardzo

dobrze. Tylko na głównej alei, która 
prow adzi od ulicy K asztanow ej do 
ulicy Zamkowej będzie nawierzchnia 
z kostki granitowej, ale i tutaj będzie 
ona  w odoprzepuszczalna.
W ram ach projektu unijnego zosta 
ną wyczyszczone stawy, um ocnione 
i odbudow ane ich brzegi. Oczyszczo
na  będzie Lipinka. M iędzy dużym  
stawem a pałacem  pow stanie nowy 
m ost, a  także dw a nowe, m niejsze 
za pałacem . B alustrady będą  wyko
nane z drew na i będą  nawiązywać 
do  mostków, jakie były tutaj przed 
w ojną. N a obszarze  całego parku 
zostaną  zainstalow ane nowe ławki, 
kosze na śmieci, tablice informacyjne. 
O dnow iony będzie zegar słoneczny 
i tzw. kapliczka Joanny, znajdująca 
się przy alei grabowej przed boiskami 
treningowymi.
W parku będzie czterokrotnie więcej 
lam p niż teraz, ale będzie to ośw ie
tlenie energooszczędne, LED -ow e, 
z m ożliw ością  z ap ro g ram o w an ia  
zmniejszenia natężenie światła w póź
nych godzinach nocnych lub wyłą
czające się całkowicie na niektórych 
odcinkach. Z am ontow any zostanie 
także monitoring.
C hcem y, aby  park , k tó ry  d o  n ie 

daw na w yglądał niczym  dziki las, 
odzyskał swoje walory przyrodnicze 
i artystyczne, bo projektanta Piotra 
Józefa Lenne i jego dzieło musimy 
traktować w tych kategoriach. Chcemy 
odtworzyć wszystkie osie widokowe. 
Temu między innymi m a też służyć 
usuwanie drzew-samosiewów lub na
sadzonych w miejscach, w których 
nigdy nie pow inny się pojawić, ale 
i przebudowa amfiteatru, a właściwie 
budow a nowego, który powinien po
w stać do połowy 2018 roku.
■ Górka zostaje. Czego jeszcze mogą 
spodziewać się dzieci?
Park nie m a być tylko ładny. M a być 
funkcjonalny, m a być miejscem wy
poczynku, rekreacji, ale i edukacji. 
Chcemy, żeby nauczyciele z uczniami 
mogli tam  przychodzić i prowadzić 
zajęcia edukacyjne z historii, przyro
dy, wychowania fizycznego. D latego 
zostaną stworzone ścieżki edukacyjne, 
między innymi szlakiem najbardziej 
wartościowych drzew, ale i opow ia
dające historię miasta.
■ Część pieniędzy przeznaczona 
zostanie na park przy skrzyżowaniu 
ulic Śródmiejskiej i Hallera. Jakich 
zmian mogą się tam spodziewać 
mieszkańcy?
Ten park został założony w  1923 r. 
jako pierwszy w Jarocinie park miejski, 
w p ią tą  rocznicę odzyskania przez 
Polskę niepodległości. Już wtedy na
dano  mu imię patrona - Zbigniewa 
O stro g a  G orzeńsk iego  - dow ódcy 
ja ro c iń sk ich  pow stańców  w ielko
polskich. Poza nazw ą ten park bę
dzie też miał charakter historyczny. 
O prócz uporządkow ania drzew osta
nu, nasadzenia zieleni niskiej i średniej 
w centralnym  miejscu stanie pomnik 
Z bigniew a O stroga  G orzeńskiego, 
a  w przestrzeni parku staną rzeźby 
symbolizujące udział jarocinian w Po
w stan iu  W ielkopolskim . Także ten 
park - dziś głównie miejsce spotkań 
popijających różne trunki - nie ma 
być tylko ładny i bezpieczny, ale ma 
służyć opow iadaniu  historii ważnej 
dla Jarocina.
M iędzy parkiem Radolińskich a par
kiem G orzeńskiego i dalej w zdłuż 
budow anego łącznica od ulicy Śród
miejskiej do  Wrocławskiej powstanie 
całkowicie now a zieleń przyuliczna, 
zaprojektow ana według niespotyka
nych w Jarocinie standardów. Znikną 
biało-czerwone barierki, słupki, łań
cuszki, a  pojawią się drzew a i krzewy 
oddzielające chodniki od pasa jezdni.
■ Pozostaje jeszcze park przy ulicy 
Szubianki. Teren z dużym poten
cjałem.
Chcielibyśmy wykorzystać ten poten
cjał i dlatego park przy ulicy Szubianki 
będzie m iał funkcję typow o rekre
acyjną. Poza tym, że zostanie tam 
uporządkow ana zieleń, to pow sta
nie park linowy i inne atrakcje, które 
nie są możliwe do urządzenia w za
bytkowym parku R adolińskich czy 
w niewielkim parku G orzeńskiego, 
zw iązane chociażby z ciekami wod
nymi, które tam  są.
■ Park linowy to świetna rzecz. 
Jednak co z bezpieczeństwem, kto 
będzie tego pilnował? Czy zatem 
będzie to atrakcja bezpłatna, czy 
będzie trzeba za to bezpieczeństwo 
zapłacić?
Sprawa nie jest jeszcze rozstrzygnięto- 
Póki co nie m a projektu tego parku. 
Z drugiej strony park z ograniczony!11 
dostępem byłby o wiele bardziej atrak
cyjny. Bo my możemy pobudować ur/4' 
dzenia na wysokości pół metra, żeby d*a 
wszystkich było bezpiecznie. Ale chyl13 
nie o  to chodzi. Z kolei, jeśli będą 
zamontowane wyżej, będzie musiał byu- 
ktoś, kto lego bezpieczeństwa będzie p» 
nował. A za to ktoś musi zapłacić. Je3 
nak powtarzam, sprawa nie jest jesz#6 
przesądzona.

Rozm aw iała ANNA KONlEt-Z^

http://www.jarocinska.pl
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JERZY GŁADCZAK
!• 72 (Zalesie) 
ZOFIA WALCZAK
I- 70  (Tarce)

KAZIMIERZ PAŃCZAK
I. 81  (Witaszyce) 
ADELA KURYŁO
I. 9 5  (Jarocin)

LECHOSŁAW KACZMAREK
I. 7 3  (Witaszyce)
JANINA KUBIAK
I. 7 9  (Nosków)

Suma ze składkową 
kolacją i tańcami

U roczystości odpustow e w ka
plicy M iłosierdzia Bożego w Tarcach 
odbędą się w czwartek 5 październi
ka. W tym roku dzień liturgicznego 
Wspomnienia św. siostry Faustyny 
(o również 20. rocznica konsekra
cji tego miejsca. Z tej okazji o  godz. 
19.00 rozpocznie się m sza św. kon
celebrowana z procesją, której prze
wodniczyć będzie  ksiądz kanonik  
Rafał M ielcarek, dziekan dekanatu 
Berkowskiego. Zaplanow ano też po 
święcenie figury b łogosław ionego  
księdza Jerzego Popiełuszki. Po mszy 
św. Jan  Radecki, który był głównym 
‘nicjatorem budowy kaplicy, zap ra 
sza na kolację odpustow ą połączoną

z zabaw ą taneczną i okazją do wspól
nego pośpiewania, która odbędzie się 
w gospodarstw ie agroturystycznym  
w Bachorzewie. O płata  wynosi 40 zł 
od osoby. Zgłoszenia przyjmowane 
są pod nr. tel. 513/529-050. W ka
plicy w Tarcach zarów no w sobotę, 
jak i w niedzielę (7-8 października) 
o  godz. 15.00 odm ów iona zostanie 
K oronka do  M iłosierdzia  Bożego 
oraz różaniec.

W sobotę do kaplicy dotrą uczest
nicy Ekstremalnego Różańca. Propo
nowane są dwie trasy 20-kilometrowa 
(Pleszew - Tarce) lub 40 km (Pleszew 
- Tarce - Pleszew ). Po d rodze  z a 
planowanych zostało  20 stacji przy

figurkach, kapliczkach i krzyżach 
p rzyd rożnych . P o d czas w ypraw y 
będą rozw ażane tajem nice ró żań 
ca. Ekstremalny Różaniec poprzedzi 
o  godz. 20.00 msza św. w kościele Naj
świętszego Zbawiciela w Pleszewie. 
Pogoda na tę porę roku z pewnością 
jest niepewna, zabierzmy więc ciepłą 
kurtkę, termos oraz kanapkę - apelują 
organizatorzy. Niezbędne są również 
elem enty odblaskow e. Z głoszen ia  
przyjmowane są  pod adresem : eks- 
trem alnyrozaniec@ gm ail.com . D la 
uczestników, którzy w łączą się w ten 
sposób także w akcję „Różaniec do 
granic’’, zostaną przygotowane m ap
ki. opis trasy i rozw ażań. (is)

Za jeden akt żalu 
i za jedną spowiedź

S w o im i w r a ż e n ia -  
1,1 ■ z p o b y tu  w F atim ie 
^ ro k u  100-lecia objawień 
Utimskich dzielił się ksiądz 
f*rałat D ariusz M atusiak. 
Proboszcz parafii św. M ar- 
C|na w Jarocinie podczas 
atszy św. odpraw ionej na 
°siedlu 1000-lecia . E u - 
Parystia przy kapliczce 

11 zbiegu ulic Harcerskiej 
J a d a n a  spraw ow ana jest 

00 roku w rocznicę poświę
c a  tego miejsca. - Stu-

I
 c,e objawień to niesam o- 

lte wydarzenie, które je s t 
Z Wezwaniem dla każdego 
n°s Maryja objawiając się

dzieciom  powiedziała, żeby 
m odlili się na różańcu. A  ró
żaniec to niesam owita broń, 
którą trzeba ja k  najczęściej 
brać do ręki. Różańcem niko
go się nie zabije i nie zastrze
li, ale m ożna dzięki niem u  
w iele spraw, rodzin i osób 
obronić. Dlatego Maryja nie 
tylko prosiła dzieci o to, żeby 
się m odliły na różańcu, ale 
również o to, aby zachęcali 
innych do tej modlitwy. D la
tego w Fatimie zrobione są 
cztery stacje. Pierwsza to wy
znanie wiary. Trzeba je  zło
żyć, aby w tym świętym m iej
scu uzyskać odpust zupełny.

P óźn iej je s t naw iedzen ie  
m iejsc, gdzie są pochowani 
Franciszek i H iacynta. Robi 
się to po  to, żeby swoje życie 
czynić na wzór tych świętych. 
Trzecia stacja to  m odlitw a 
o pokój i za Ojca Świętego 
F ranciszka. 1 w reszcie ta  
ostatnia, ale i najważniejsza, 
czyli nawiedzenie i adoracja 
N ajśw iętszego Sakram en
tu . M uszę pow iedzieć, że 
idąc do kaplicy z plecakiem  
bardzo pozytywnie się zdzi
w iłem , bo spo tka łem  tam  
bardzo wiele modlących się 
osób - o p ow iada ł ksiądz 
M atusiak.

W dalsze j części ka
zan ia  podkreślił, że Bóg 
je s t nie tylko spraw ied li
wy. ale przede wszystkim 
miłosierny. - C zęsto tu  na 
zie m i n a sza  za p ła ta  n ie  
je s t adekw atna do nasze
go trudu i zaangażowania. 
In a cze j je s t w K ościele, 
gdzie za jed en  a k t żalu do
skonałego, za jed n ą  szcze
rą spow iedź, za  okazaną  
m iło ść  m ożna  o trzym a ć  
n iebo . Tak n iew ie le  p o 
trzeba z naszej strony, żeby 
o trzym ać od  Boga w iecz
ne zbaw ienie  - tłum aczył 
duchowny. (is)

KOMPLEKSOWE!
USŁUGI
pogrzebowe

JAN MARCINIAK Ł
Jarocin, ul. Moniuszki JL

te l (62) 747-18 20 1
czynne od 8 00 do 17 00 ■  /

Ca,odobowo te l 604-242 489

r OFERUJEMY NISKIE CENY ^ B f  I 
I PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ P i

“J E Z IE R S K I” s.c.
PRZEDSIĘBIORSTWO POGRZEBU

ul. Targowa 18A 
B  6 3 -2 0 0  Jarocin

J  CAŁODOBOWE ■  
W  POGOTOWIE -  

\  POGRZEBOWE 
601 8 6 9  111 i

w w w . jesfe rs fcrsc . p l

R odzinom  zm arłych  
składam y w yrazy współczucia

ZATRZYMAJ SIĘ

Zmarł prokurator 
Adam Wróblewski

spoczynku w roku 2014.
Adam  Wróblewski był świet

nym i nietuzinkowym prawnikiem. 
W ykładał p raw o  n a  w yższych 
uczelniach, w tym na Państwowej 
Wyższej Szkole Zawodowej w K a
liszu. Był też ekspertem, wielokrot
nie zapraszanym  przez m edia do 
oceny postępow ań karnych. N a 
przykład w sprawie zagadkowej 
śmierci Ewy Tylman. W  pracy za
wodowej zaw sze chciał poznać 
motywy postępowania osób, które — 
weszły w konflikt z prawem. S ta
ra ł się zrozum ieć oskarżonego  
i znaleźć w nim pozytyw ne ce
chy, mogące mieć wpływ na ocenę 
czynu i szans na  pow rót do  spo 
łeczeństwa. Był osobą niezwykle 
skrom ną i dyskretną.

Po przejściu w stan spoczynku 
zaangażow ał się w pracę społecz
ną. Aktywnie działał w radzie swe
go rodzinnego osiedla - poznań
skiej Środki. Włączył się w proces 
p rzep row adzan ia  rew italizacji, 
która stała się m odelowym przy
kładem  społecznego i m ateria l
nego ożywienia tej dzielnicy m ia
sta. O  ukochanej Śródce potrafił 
zajm ująco  opow iadać w czasie 
wędrówki uliczkami tego malow
niczego miejsca.

A d am  W rób lew sk i z m a r ł 
w czwartek 28 września 2017 roku 
po długiej i ciężkiej chorobie.

Przesunęli odpust i „Transitus"
Uroczystość odpustow a ku czci św. Franciszka z Asyżu w kościele św. 

Antoniego Padewskiego w Jarocinie zostanie odprawiona nie w środę 4  paź
dziernika, czyli w dniu liturgicznego wspomnienia założyciela trzech zakonów. 
Obchody zostały przeniesione o cztery dni później, na niedzielę 8  październi
ka. Sum ę odpustow ą o godz. 1 2 .0 0  sprawować będzie ksiądz Janusz Pytlik, 
kustosz sanktuarium  Matki Bożej Pocieszenia w Golinie. W czasie mszy św. 
o godz. 1 0 .3 0  i 1 2 .0 0  wystąpi zespół „Bene” z Warszawy. Koncertu można 
będzie posłuchać bezpośrednio po mszy św. o 1 6 .3 0 . N abożeństwo „Transi
tu s”, które jest pam iątka śmierci świętego Franciszka, odpraw ione zostanie 
w sobotę po wieczornej Eucharystii o godz. 1 8 .3 0 . (is)

Zmarł Adam  Wróblewski, były 
w ieloletni p ro k u ra to r rejonowy 
w Jarocinie, a  potem  prokurator 
okręgowy w Ostrowie W ielkopol
skim. Pochodził z Poznania, gdzie 
u rodził się 31 m aja  1953 roku 
w rodzinie inteligenckiej, jego oj
ciec był dyrektorem  szkoły. O n 
sam ukończył w Poznaniu liceum, 
a potem  praw o n a  U niw ersyte
cie A dam a Mickiewicza. Po stu 
diach krótko pracow ał w Środzie 
Wlkp., a  potem  przez 16 lat pełnił 
funkcję prokuratora  rejonowego 
w Jarocin ie , skąd w m aju 2005 
roku p o  o trzym aniu  nom inacji 
na prokuratora  okręgowego zo 
stał przeniesiony do pracy w Pro
kuraturze Okręgowej w K aliszu 
z siedzibą w O strowie W kp . Tu 
pracow ał aż do  przejścia w stan

1

Serdeczne podziękow ania Wszystkim, którzy 
okazali mi serce, duchow e wsparcie, współczucie 
i życzliwość. Złożyli wiązanki i zamówili msze św.

- m -
w *
w *

r

w intencji zmarłej oraz uczestniczyli w ostatnim
pożegnaniu N ajdroższej M am y 

ś .  t  P -

H a l i n y  K u b a s i k

składa
córka

http://Www.jarodnska.pl
mailto:eks-tremalnyrozaniec@gmail.com
mailto:eks-tremalnyrozaniec@gmail.com
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c - G A R A Ż E  B la s z a n e  B R A M Y  G a ra ż o w e  
K O JC E  d la  P s ó w  W ia ty  K o n te n e r y OGRODZENIA

N a j n i ż s z e  C E N Y  

R ó ż n e  w y m i a r y  

D o g o d n e

T r a n s p o r t  i m o n t a ż  
G R A T I S  c a ły  K RAJ

www.konstal-garaze.pl wSŚOCNIO
61-812-54-69 62-586-07-83 63-278-62-25 509-574-644 
65-619-34-15 63-220-26-46 68-419-03-39 509-058-388

P O W L E K A N A , O C Y N K O W A N A

kompleksowy A  6 6 0  13 2  7 9 7  
MONTAŻ w  6 9 2  7 4 0  2 5 4

SERWIS • KOMIS • CZĘŚCI

Pleszew, ul. Podgórna 21

M o t o c y k l e

S k u t e r y

O u a d y

STANOS Sp. z o.o.
Al N iepod ległośc i 30 (p lac GS), Jarocin 

tel. 62 /505 30 90 lub  697 915 073

N A J T A Ń S Z A

POŻYCZKA
O L A  K A Ż D E G O

LII. F lo riań ska  4 a , 6 3 -7 2 0  K oźm in W lkp. 
Z ap raszam y: p o n ied z ia łek  • p ią te k  9 -1 7 , sobota  9 -1 3  

t e l .  6 0 4  6 2 5  7 6 8 ,  6 9 8  6 2 5  5 7 2  e - m a i l :  m o t o s t o d o l a . k a c z m a r e k @ w p . p l

W W W .  J A N - M A R . p i

NOWE I UŻYWANE
K r o t o s z y n , u l .  O s t r o w s k a  83 P ia s k i k / G o s t y n ia . u l .  W a r s z a w s k a  6 1 .

le i /fax 62-722-02  29 te l. / ta z  65-571-91-61

Tel. 517 817 208

SM
Csoooô y |
O d b ie ra m y  p o je d y n c ze  s z tu k i

P ła tn e  i  VAT-em przy odb io rze

Tel. 667  3 0 0  4 2 7

macior, laiurów, 
tuczników i bydła

Tel. 880 203189

SPRZEDAŻ, MONTAŻ
• OSOBOWE 0 0  JAZD DO K U S M TA
CIĘŻAROWE

i

Lnanrowa^ J V  
Odprysków Ł k Ł M i m l  
Pleszew, ul. Kubackiego 55
W .  660-252-097

ubój z konieczności Ustugi Rolnicze p r z y  k o m p l e k s o w e j  
USŁUDZE RABAT

JEDYNA TAKA FIRMA W  REGIONIE

p a a r w k ^  £  *  L
tP M b d iM lN i

• ;rv.y\fr'> IM,:

6 9 1 -4 9 4 -5 1 7
AMG Mariusz Gunia

- Zbiór kukurydzy na ziarno  
-S ie w  zbóż

(agregat upraw ow o-siew ny Am azone  
-P u n k to w y  siew  rzepaku
- Talerzow anie i gruberow anie
- W ywóz gnojowicy (beczka 10 tys.l)
- Oprysk roślin, rozlew  RSM
- Talerzow anie - Koszenie tra w  
-O rka  - Transport 22 t

K O N T A K T : R o b e r t  6 9 7  3 8 9  8 1 6  W o jte k  6 9 7  4 7 6  2 6 3

ZAPRASZAMY DO SKLEPÓW  
, SP0ŻYW C Z0-M 0IM 0P0L0W YC H

O LEUJlATAN Ł u W n la
T M / ń m n o D Y c a c i / i n  P * j 3 | ł 5 |  Q  j

O LEUflATAN
T W Ó J D O B R Y  S ĄSIAD

Czermin 24
Gizałki

ul. Kaliska 19

Pleszew
u l. P o zn a ńska  61

Pleszew
u l. S ie n k ie w ic z a  29

S er s m a ż o n y  K o w a le w  
ró ż n e  s m a k i - 2 0 0 g  -

( 1 6 , 4 5 z t / l k g )  P T « Y

Herbata minutka 100 torebek

. AUMlrrlll
. o t e t u i e ^

x amóMJ»ema

Pierś z indyka gotow ana Bianka

f  \  ■

Pieczarki, kraj pochodzenia Polska

Pepsi 2 ,25 l 
( l l / I ,5 5 2 ł )

lec g azo w an a ,
? i  i i  /  i  12 z t / i n

Ketchup Kotliński Specjał Makaron Arc-Pol Czafl'gg 
w iaderko  3 kg - pikantny, Krajanka 4-jajeczna 2 

Kiełbasa żywiecka Księży Młyn łagodny (4 ,66zt/kg ) (7 ,96 zł/k p )

http://www.jarocinska.pl
http://www.konstal-garaze.pl
mailto:motostodola.kaczmarek@wp.pl
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■ Trenerzy częściej są zwalniani 
niż sami odchodzą z klubów. Pan 
swoją decyzją zaskoczył w Jarocinie 
wielu ludzi.
Każdy trener chciałby odejść z pod
niesionym czołem i podziękować za 
Pracę niż zostać zwolnionym.
■ Ile czasu się pan zastanawiał 
przed wybraniem numeru do pre
zesa Huberta Bachorza, żeby po
wiedzieć mu o rezygnacji?
Ta decyzja dojrzewała we mnie od 
jakiegoś czasu. To nie był impuls. 
Podjąłem ją  po wielu przemyśleniach. 
Chciałem, aby wydarzyło się to po 
wygranym meczu. M oże na boisku 
wygląda, że jestem  impulsywny, ale 
w życiu podejm uję wyważone de- 
cyzje. O statecznie zdecydow ałem
0 tym po meczu z Górnikiem Konin.
■ Po zwycięskim meczu.
1 to w okolicznościach, które na długo 
knżdy zapam ięta. Z  wyniku 0:2 na 
25 minut do  końca m eczu wygra
liśmy 3:2.
•  Ale jednak zespół jest tuż nad 
strefą spadkową. Nie ma pan wra
żenia, że ucieka z tonącego okrętu?
Uważam, że zostaw iam  drużynę 
w bardzo dobrej kondycji fizycznej 
1 Psychicznej, bo w ostatnich czterech 
meczach zdobyliśmy siedem punktów 
'jesteśmy po zwycięstwie w ostatnim  
meczu. Patrząc na kadrę i możliwości 
klubu uważam, że ta drużyna będzie 
Sl? bila w obecnym sezonie wyłącznie
0 utrzymanie, stąd m oja decyzja. 
■Źle się pan czuł w Jarocie? W klu
bie zrobiło się dla pana za ciasno? 
Trzy obecnych m ożliw ościach nie 
będzie m ożna walczyć o coś więcej
1 zrobić w tym klubie kroku do przo
du. Chciałbym mieć możliwość wal- 
C2yć o wyższe cele. M am  aspiracje, 
by pracować na wyższym poziomie 
1 w silniejszym finansow o klubie. 
^  takim, który może sobie pozwolić 
"u zatrudnienie asystenta i trenera 
bramkarzy na pełen etat, a  kadra liczy 
minimum 22 zawodników.
■ Czego pana zdaniem  brakow ało 
^Jarocinie, żeby święcić tu  sukcesy 
' aw ans do II ligi?
Trzede wszystkim pieniędzy.
■ Tylko?
Tez pieniędzy nie da się egzystować 
tu  dłuższą metę.
•  2 tymi finansami było tak kru- 
cbo, że musiał pan kupować pił
karzom banany i czekolady z wła- 
stej kieszeni, żeby mogli się posilić 

 ̂Przerwie i skorzystać z zastrzyku 
energii?
Towiedzmy, że byt to  mój osobisty 
uklon w stronę piłkarzy.
* Duże pośw ięcenie.
eżeli pracuję w jakimś miejscu, to

bez względu na okoliczności daję
z s'ebie sto procent. Chciałem poka- 
Zat  piłkarzom cząstkę profesjonali- 
zmu, którego wymagam też od siebie. 
* Tan miał w Jarocinie więcej funk- 
Cjl niż bycie trenerem. Szukał pan 
sPonsorów, jeździł po szkołach, 
*?chęcał do zdrowego odżywiania 

■ przyłączenia do akademii. 
y|em i jestem nadal naprawdę zaan- 

Sużowany emocjonalnie w ten klub.
byl nasz wspólny pomysł, żeby 

^budow ać  to, co zostało zaniedba- 
Przez ostatnie lata.
Trzez te dwa i pół roku wyho- 

tWał pan sobie rzeszę przeciw- 
ików, którzy negowali właściwie 

. a2dą pana decyzję: podejście do 
®ningów, meczów, zawodników, 
âna impulsywność.
‘§dy nie chcia łem  p o d o b ać  się 

. ^ystkim  i być osobą, którą każdy 
/^Uic lubił. Trener musi zapanować 
v  u różnymi charakteram i w szatni. 
J^ e b a  wiedzieć, kiedy pochw alić, 

'edy przywołać zawodników do 
Rządku, żeby osiągnąć cel.

*Niej  Upomnę komentarza jednego 
Czytelników jarocinska.pl, który

P r a c o w a ł  w  J a r o c i n i e  d w a  l a t a ,  d w a  m i e s i ą c e ,  d w a  t y g o d n i e  i d w a  d n i .  

O d s z e d ł ,  z o s t a w i a j ą c  J a r o t ę  n a d  s t r e f ą  s p a d k o w ą .

-  C z u łe m , ż e  n ie  m o g łe m  z r o b ić  w  ty m  k lu b i e  a n i  p ó ł  k r o k u  d o  p r z o d u  

-  u z a s a d n i a  d e c y z j ę  o  r e z y g n a c j i  t r e n e r  J a n u s z  N i e d ź w i e d ź .

napisał mniej więcej tak: „Niedź
wiedź? To ten, który jak prowadzi 
trening, to go słychać na całym 
osiedlu?” Miał pan wrażenie, że 
kiedyś przesadził z tymi mocnymi 
słowami?
Jestem  osobą wyrazistą, która wie, 
czego chce. Jeśli czuję, że d ruży
na potrzebuje w strząsu, to  robię to 
zdecydowanie i konkretnie. Staram  
się nie przekraczać pewnej bariery, 
choć wiem, że czasem  z boku może 
to  wyglądać inaczej.
■ W pewnych momentach dało się 
zauważyć, że pan i zarząd Jaroty 
tworzyliście dwa różne światy. Jak 
wam się współpracowało?
Trener m usi żyć w swoim świecie. 
Jeśli tego nie zrobi, to zwariuje i nie 
wytrzyma kilku miesięcy na tym sta
now isku. G łosów  z każdej strony 
jest m nóstw o. C zasem  trzeba być 
gruboskórnym, ale też dopuszczać 
do siebie konstruktywne opinie z ze
wnątrz. Musimy jako trenerzy dobrze 
selekcjonować, to co wszyscy dookoła 
m ówią i piszą.
■ Czego pan nie widział w wycho
wankach Jaroty, że nie spełnił pan 
marzenia mieszkańców o zespole 
składającym się w dużej mierze 
z tutejszych zawodników?
Przecież Jarota w dużej mierze składa 
się właśnie z wychowanków. Jeste
śmy jednym  z nielicznych klubów 
w tej lidze, który gra napraw dę dużą 
liczbą takich piłkarzy. Przypomnę, że 
w ostatn im  meczu siedm iu zagra
ło w pierwszym składzie, a kolejny 
wszedł z ławki.
■ Pytam o młodych, a nie tych 
doświadczonych jak Piotr Garbarek 
czy Krzysztof Matuszak.
N iestety ci zaw odnicy w tym m o
mencie nie prezentują umiejętności 
trzecioligowych. Jeżeli ktoś przycho
dzi w wieku 16 lat z ligi wojewódzkiej 
juniorów  do  seniorów, nikt nie może 
oczekiwać, że taki chłopak jest fizycz
nie, taktycznie i mentalnie przygoto
wany do  ciężkiej walki w III lidze.
■ Są za słabi na ten poziom?
Nie są  jeszcze gotowi, aby podołać 
w ym aganiom  trzeciej ligi. Dzięki 
tem u, że ograją  się m inim um  rok 
szczebel niżej, będą  mieli większą 
szansę na  grę w III lidze.
■ Jak będzie pan wspominał pracę 
w Jarocie?
Towarzyszyła mi w spaniała grupa 
piłkarzy, która wierzyła we mnie i słu
chała tego, co mówiłem. Grupa, która 
daw ała bardzo często z siebie m ak
simum. Jak nie dawali, to ich przy
woływałem do porządku i na osiedlu 
panow ał popłoch (śmiech). Myślę, 
że relacje, które nam  towarzyszyły 
będą bardzo ciężkie do pow tórzenia 
w innym klubie. Nauczyłem się tu też 
wielu nowych aspektów pracy.
■ Same pozytywy.
Zdecydowana większość pozytywów. 
Myślę, że to  był bardzo dobry czas, 
poparty  świetnymi wynikami. Chcę 
zapam iętać przede wszystkim dobre 
rzeczy, bo było ich cale mnóstwo. Na 
koniec chcę podziękować kibicom za 
ogrom ne wsparcie, Prezesowi H u
bertowi Bachorzowi za wiarę w moje 
trenerskie umiejętności, m iastu Jaro
cin na czele z panam i burm istrzam i 
Adamem Pawlickim i Robertem Kaź- 
mierczakiem za pom oc w rozwoju 
Jaroty. sztabowi szkoleniowemu za 
pom oc, zarządow i i pracow nikom  
klubu za w spólną pracę. Najwięk
sze podziękowania należą się moim 
piłkarzom za 840 dni dobrej pracy, 
a  przede wszystkim dw óm  z nich, 
P io trow i G arbarkow i i P io trow i 
Stokowskiemu, którzy od wielu lat 
wkładają w ten klub cale serce. N a 
zawsze Ja ro ta  będzie w moim  ser
cu. Nie mówię żegnajcie, tylko do 
zobaczenia.

R o z m a w ia ł S E B A S T IA N  M A T Y S Z C Z A K

http://www.jarocinska.pl
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ZAPOWIEDZI
SPOTKAŃ

KALISKA A-KLASA (GRUPA I)
Niedziela 8 października___________11.00

\  J  RKS RADUCZYCE 

WKS WITASZYCE

KALISKA A-KLASA (GRUPA I)
Niedziela 8 października____________15.00

Ę! usoacn
GROM GOUNA

POZNAŃSKA A-KLASA (GRUPA I)
Sobota 7 października____________ ■ 16.00

2 1:)  PHYTOPHARM KLĘKA 

y + j  KŁOS II ZANIEMYŚL

s p o r t
w w w .J a ro c in s k a .p l

A-KLASA

► DERBY Z OSKARŻENIAMI

Zwycięstwo, dwie porażki i remis. 
Tak kiepskiej kolejki nasze zespoły 
nie miaty już dawno

L Z S  C ie lc z a  k o n t y n u u j e  s e r i ę  ś w i e t n y c h  w y s t ę p ó w

WXS Witaszyce
- LZS Cielcza 
1 :2  (0 :2 )

Niedziela z A-klasą rozpoczęła się 
od derbów między WKS-cm Witaszyce 
a LZS-em  Cielcza, czyli drużynam i, 
które zajm ują czołowe miejsca w ligo
wej tabeli. O becny lider, a  więc WKS 
musiał uznać wyższość rywali, którzy 
są bardzo  skuteczni, o  czym kibice 
przekonali się oglądając to starcie.

C hoć częściej przy pitce byli go- 
^ a d a rz e , wykorzystywanie groźnych 
sytuacji byto dom eną rywali, którzy 
szybko rozpoczęli strzelanie, bo już 
w 14. minucie. Stało się to za spraw ą 
Jakuba Nowaka, który wykorzysta! 
n a d a rz a ją c ą  się okazję i o tw orzy! 
wynik. Podopieczni Aleksandra M a
tuszewskiego poszli za  ciosem. Nie
spełna pięć minut później było już 2:0, 
a Witaszyce mimo przewagi w posia
daniu  pitki, nie potrafiły skutecznie 
zagrozić rywalom. I to pom im o faktu, 
że okazji ku tem u mieli wystarczają
co dużo. Brakowało jednak precyzji 
i |fomysłu na wykończenie akcji.

Po przerwie obraz gry uległ zm ia
nie. Zespół z Cielczy zaczął grać wol
niej i nie stanowi! już takiego zagro
żenia dla rywali. To przełożyło się na g 
grę WKS-u, który dążył do  odrobienia J  
dwubramkowej straty. Filip Taczała j  
strzeli! gola kontaktowego już w 49. 
minucie po zam ieszaniu w polu kar
nym, ale na więcej nie było tego dnia 
stać podopiecznych Pawia Jan asa .
- P ierw sza potow a była wyrównana 
z korzyścią dla nas, bo dłużej utrzym y- 
wąjiśmy się przy pitce. Po przerw ie cał
kowicie zdom inow aliśm y przeciwnika, 
ale wynik końcowy nie zawsze pokazuje, 
że ta  lepsza drużyna zwycięża - podsu
mował szkoleniowiec gospodarzy.

In n eg o  z d a n ia  byl n a to m ia s t 
kierownik LZS-u. - M ecz był ciężki. 
W iedzieliśmy, że ta ki będzie, bo gra
liśm y z liderem . Chłopacy się jednak  
spisali i p ierw szą połow ę zagraliśm y 
rewelacyjnie. Drugą trochę słabiej, ale 
i takie m ecze trzeba um ieć wygrywać, 
kiedy nie prezentuje się równej form y  
przez 90 m inut - oznajm ił Krzysztof 
M atuszczak.

Nie obyto się też - jak  to często 
m a miejsce w derbach - bez kontro
wersji. Goście zarzucali WKS-owi, że 
ten grał nie fair nie oddając piłki po 
w strzym aniu gry wybiciem jej poza 
boisko. Szkoleniow iec gospodarzy

nie zgodzi! się jednak  z tymi a rgu 
mentam i. - Trzeba się zapytać drużyny 
przeciwnej, dlaczego przy wyniku 2:0 
opóźniali grę i wybijali p iłkę. Więcej 
zagrań nie fa ir  play było z  ich strony, 
bo szukali czasu, żeby ja k  najszybciej 
skończyć m ecz - pow iedzia ł Paweł 
Janas. - Na dodatek sędziowie m ocno 
pom ogli rywalom  - dodał.

Grom Golina 
- Gladiatorzy Pieruszyce 
1:4 (0:2)

G rom  G olina dobrze rozpoczął 
p ierw szą połow ę, a  po  k ilkunastu  
m inutach mógł prowadzić nawet 3:0. 
G ra potoczyła  się jednak  zupełnie 
inaczej, a  G rom ow cy nie wykorzy
stali dw óch sytuacji sam  na sam . 
Tylko w p ierw szych 45 m in u tach  
podopieczni Sebastiana Waszkiewi
cza mieli aż siedem dobrych okazji

do  strzelenia gola. Nie wykorzysta
li żadnej. Tym czasem  G lad ia to rzy  
Pieruszyce mieli raptem  ich trzy, co 
potrafili zam ienić na dwie bram ki.
- Zawiodła skuteczność, bo sytuacji było 
naprawdę sporo i wynik do przerw y nie 
odzw ierciedlał tego, co się  działo na 
boisku - argum entuje szkoleniowiec 
G rom u.

Przed końcem pierwszej połowy 
sędzia nie zdecydował się podyktować 
rzutu karnego po tym, jak sfaulowany 
w szesnastce zosta ł K rzysztof Po- 
tarzycki. Zrobi! to  po przerwie, ale 
d la  rywali. G dyby tego było m ało, 
obrońca G rom u za dyskusję z arb i
trem dostał czerw oną kartkę. Strzał 
z jed en a s tu  m etrów  zo sta ł jednak  
obroniony. Nie zmieniło to  faktu, że 
był to  przełomowy m om ent meczu. 
G ospodarze nie byli w stanie w osła
bieniu stawić czoła przeciwnikowi.
- Z  przeciwnikiem, który był nastawiony

na kontry, trudno było się podnieść. 
P róbow aliśm y walczyć, ale n ie było 
łatwo. Po kontrataku straciliśm y trze
ciego gola. Chwilę później kontaktow ą  
bram kę zdobył Kam il Stasiak, a po ko
lejnym kontrataku rywale ustalili wynik 
m eczu na 4:1 - relacjonuje Sebastian 
Waszkiewicz. - W  pierw szej połow ie 
Grom zagrał dobrze, ale brak szczęścia, 
um iejętności i skutecz/iości oraz proste 
błędy w defensywie spowodowały, że go
ście prow adzili do przerwy. Po zm ianie 
stron przełom ow ym  m om entem  była 
czerwona kartka, która m iała ogrom
ny wpływ na końcowy wynik - dodaje.

Lechita Kłecko 
- Phytopharm Klęka 
1:1  (0 :0 )

Piąty remis w tym sezonie i trze
ci, który zakończył się wynikiem 1:1 
odnotow ali piłkarze P hy topharm u

Klęka. Podopieczni A dam a Parusa 
nie m ogą się rozstrzelać tej jesieni, 
zdobyw ając maksymalnie dwa gole 
na mecz.

O statni podział punktów nastąpił 
w wyjazdowym spotkaniu z Lechitą 
Kłecko. Niewiele brakowało, a nasz 
zespół wróciłby do  dom u z komple
tem punktów, ale gospodarze zdołali 
wyrównać pięć m inut przed końcem 
spotkania. W arto zauważyć, że piłka
rze Phytopharm u strzelili gola z rzutu 
karnego, co jest dodatkowym prztycz
kiem w nos dla napastników, którzy 
nie spisują się najlepiej tej jesieni.

- Boisko było bardzo kiepskie. Nie 
dało się biec z  piłką, tylko musieliśmy 
w ybijać ją  do dalej ustaw ionych za
wodników. N ie m ożna jednak zrzucać  
wszystkiego na murawę. Tym bardziej• 
że prow adziliśm y w m eczu i daliśmy 
sobie strzelić. Uważam jednak, że te- 
m i s je s t sprawiedliwy, bo w żadnym  
wypadku nie zastu&yliśmy na wygraną 
- powiedział po meczu Adam Parus, 
trener Phytopharm u.

WKS Witaszyce 

LZSCMcza
SWady

WKS: J. Jacek - M. Urbaniak. N. Czyż, B. Śwterkowski, M. Gościmak (87. 
Sz. Karolczak). A. Niemczyk, F Taczała. K. Glinkowski (70. J. Wojtysiak). 
R Rzepka. S. Jankowski, R. Demydenko 
LZS: R. Sobczak - Ł. Marchewka, D. Bem (56. T. Nowakowski)! 
D. Wrzalik, P Ziętek, K. Lisiak, M. Zięciak, K. Filipiak (85. M. Majewski). 
K. Oczkowski (A. Hyżorek), M. Stamierowski (58. J. Bierła), J. Nowak

Bramki
0:1 - Jakub Nowak (13.), 0:2 - Kamil Filipiak (17.), 
1:2 - Filip Taczała (49.)

Grom: K. Antoniewicz - A. Kowalczyk (43. A. Bryll), R Ziętek, R B'erła' 
M. Wachowiak. R. Sobczak (72. K. Mizera), M. Mikołajewski. K. Gładcza 
(57. J. Goździaszek), K. Potarzycki, J. Gabryszak (57. M. Jelak). K. Stasia

0:1 - Brajan Jujka (22.), 0:2 - Marcin Orszulak (40.), 
0:3 - Marcin Orszulak (58.), 1:3 - Kamil Stasiak (66.), 
1:4-Brajan Jujka (70.)

Phytopharm: M. Lewandowski - A. Adamczyk, S. Dyderski, S. Ki 1 
Marcin Parus, Michał Parus. K. Zawacki, F. Osiński (46. J- Wols 1' - 
M. Smolarek (46. Patryk Idczak). t. Zawacki. M. Nowak

0:1- Łukasz Zawacki (56.) - z rzutu karnego, 1:1- (85.)

TABELKI
II LIGA III LIGA (GRUPA II) IV LIGA (GR POŁUDNIOWA) KALISKA KLASA OKRĘGOWA KALISKA A-KLASA (GRUPA 1) POZNAŃSKA A-KLASA (GRUPA 1)
Wyniki XI kolejki rozgrywek Wyniki IX kolejki rozgrywek Wyniki X kolejki rozgrywek Wyniki IX kolejki rozgrywek Wyniki VII kolejki rozgrywek Wyniki VII kolejki rozgrywek 3-.1
R0W 1964 Rybnik - Gwardia Koszalin 0:0 GKS Przodkowo - Elana Toruń 1:0 Biały Orzeł Koźmin Wlkp • Kania Gostyń 3:2 Korona Pogoń Stawiszyn - Piast Czekanów 1:5 i Żaki Taczanów - Czarni Dobrzyca 1:1 Piast Łubowo - Clescevia Kleszczewo 2:1
Garbarnia Kraków - Stal Stalowa Wola 1:0 tarota Jaroctii-Wda ta łc l t Ł l Korona Piaski - Polonia Kępno 1:3 | Stal Pleszew - Wctoria Skarszew 2:1 CKS Zbiersk - OKS Ostrów Wlkp 6:0 IKP Olimpia Poznań - Polonia II Środa Wlkp. 3:1
Legiomma Legionowo - MKS Kluczbork 0:1 Kotwica Kołobrzeg - Pogoń II Szczecin 1:1 LKS Gołuchów - Tur 1921 Turek 1:2 Zefka Kobyla Góra - Raszkowianka Raszków 6:1 1 Mecz zakończony po 45 minutach. Goście nie przy- Lider Swarzędz - Czarni Czerniejewo 9:1
Olimpia Elbląg - GKS Bełchatów 1:0 Lech II Poznań - Energetyk Gryfino 3:0 Rawia Rawag Rawicz - Odolanovia Odolanów 1:1 Barycz Janków Przygodzki - Olimpia Brzeziny 0:1 i stąpili do drugiej części ze względu na braki kadrowe Pelikan Niechanowo - Pogoń Książ Wlkp 2:2
Ronwójltatowice - Gryf Wejherowo 0:3 Sokół Kleczew - KP Starogard Gdański 1:0 SKP Słupca - Polonia 1912 Leszno 0:2 Orzeł Mroczeń - Victoiia Laski 6:0 (pięć kontuzji) Maratończyk Brzeźno - Stella Luboń , fcl
Siarka Tarnobrzeg - Błękitni Stargard 2:0 Świt Skolwm (Szczecin) - Unia Solec Kujawski 3:0 Wctoria Ostrzeszów - Pogoń Nowe Skalmierzyce 1:2 Piast Kobylin - Pogoń Trębaczów 3:0 Jaskiniowiec Rajsko - Prosną Kalisz 3:1 Lecfiłta Kiecko - Phytopharm Weka 21
Warta Poznań - ŁKS Łódź 0:0 Polonia Środa Wlkp. - Centra Ostrów Wlkp. 3:3 Wctoria Września - PKS Racot 3:0 GOS Zieloni Koźminek - GKS 2erków 5:1 Szczyt Szczytniki - RKS Radliczyce 5:3 Ktoś II Zaniemyśl - Jurand Koziegłowy
Wisła Puławy - Znicz Pruszków 1:1 Bałtyk Gdynia - Wierzyca Pelplin 0:0 Walkower. Goście zrezygnowali z rozegrania spotkania KS Opatówek - Astra Krotoszyn 1:0 WKS Witaszyce-LZS Cielcza 1:2
Radomiak Radom - GKS 1962 Jastrzębie Zdrój 1:1 KKS 1925 Kalisz - Górnik Konin 2:0 Obra 1912 Kościan - Ostrovia 1909 Ostrów Wlkp. 1:1 Grom Golina - Gladiatorzy Pieruszyce 1:4 Tabela 15:6

Tabela 1. IKP Olimpia Poznań 7 15 20:5
Tabela Tabela Tabela 1. KS Opatówek 8 22 19:2 Tabela 2. Polonia II Środa Wlkp. 6 13 31:12

1. Warta Poznań 11 25 20:6 1. Świt Skolwin (Szczecin) 9 22 23:8 1. Polonia 1912 Leszno 10 22 20:12 2. Piast Czekanów 9 21 23:14 1 CKS Zbiersk 5 15 19:6 3. Czarni Czerniejewo 7 13 11:5
2. Radomiak Radom 11 25 20:8 2. Sokół Kleczew 10 20 18:8 2. Wctoria Września 10 21 30:9 3. Astra Krotoszyn 9 20 18:9 2. WKS Witaszyce 7 15 18:10 4. Pelikan Niechanowo 6 12 14:U
3. GKS 1962 Jastrzębie Zdrój 11 22 18:7 3. Bałtyk Gdynia 9 19 26:10 3. Polonia Kępno 9 20 22:13 4. Piast Kobylin 9 19 1810 3. LZS Cielcza 5 13 26.4 5. Lider Swarzędz 7 11 M
4 . ŁKS Łódź 11 18 11:8 4. Lech II Poznań 9 17 14:11 4. Pogoń Nowe Skalmierzyce 10 19 20:13 5. Zefka Kobyla Góra 8 16 3412 4. Prosną Kalisz 5 9 16:10 | j 6. Phytopharm Uęka 6 10

W
5. Garbarnia Kraków 11 17 16:13 5. Polonia Środa Wlkp. 9 17 17:7 5. Tur 1921 Turek 10 15 18:15 6. Orzeł Mroczeń 9 15 3011 5. Grom GoHm 6 9 14:12 7. Clescevia Kleszczewo 1 9 17:26
6. Siarka Tarnobrzeg 11 17 19:17 6. Pogoń II Szczecin 9 17 14:10 6. Obra 1912 Kościan 10 15 16:14 7. Stal Pleszew 8 15 12:7 6. RKS Radliczyce 6 9 16 15 8 Pogoń Książ Wlkp. 6 8 10:U
7. Olimpia Elbląg 11 15 13:14 7. KKS 1925 Kalisz 10 16 13:8 7. Ostrovia 1909 Ostrów Wlkp 9 13 17:15 8. Victoria Skarszew 9 14 1915 : 7. Gladiatorzy Pieruszyce 6 8 14:11 9. Lechita Kiecko 6 7 19:21
8. Błękitni Stargard 11 14 8:8 8. Elana Toruń 9 15 10:6 8. LKS Gołuchów 9 13 19:16 9. Olimpia Brzeziny 9 14 15J3 8. Czarni Dobrzyca 6 7 14:10 10. Piast Łubowo 7 7 4:U
9. Legionovia Legionowo 11 14 15:13 9. Kotwica Kołobrzeg 9 15 13:8 9. SKP Słupca 9 13 10:12 10. Raszkowianka Raszków 9 12 1214 9. Szczyt Szczytniki 7 7 11:25 ! 11. Maratończyk Brzeźno 6 5 8:U

10. GKS Bełchatów 11 14 19:15 10. Wda Świecie 9 14 15:18 10. Victona Ostrzeszów 10 12 15:16 11. Pogoń Trębaczów 9 8 9:16 10. OKS Ostrów Wlkp. 6 6 13:30 12. Stella Luboń 5 4 7:1‘
11. R0W 1964 Rybnik 11 12 14:18 11. KP Starogard Gdański 9 10 11:12 11 Odolanowa Odolanów 9 11 10:17 12. Barycz Janków Przygodzki 9 6 9:18 11. Jaskiniowiec Rajsko 7 4 5:18 13. Jurand Koziegłowy 6 4 l-u
12. Stal Stalowa Wola 11 12 12:15 12. Wierzyca Pelplin 9 10 9:12 12. Rawia Rawag Rawicz 9 10 7:9 13. GOS Zieloni Koźminek 8 6 7:12 12. Żaki Taczanów 6 2 7:22 14. Kłos 11 Zaniemyśl 6 1
13. tffeia Puławy 11 12 12:13 13. Jirota Jarocin 9 8 10:14 13. Biały Orzeł Koźmin Wlkp. 10 9 12:19 14. GB l u U t 9 f 1133 - Błękitni Sparta Kotlin wycofali się z rozgrywek przed
14. MKS Kluczbork 11 11 8.18 1 14 Centra Ostrów Wlkp. 9 7 13:21 14. Korona Piaski 10 8 14:23 15, Korona Pogoń Stawiszyn () 4 9:28 rozpoczęciem sezonu
15. Znicz Proszków 11 11 1218 15. GKS Przodkowo 9 6 9:27 15. Kama Gostyń 10 5 10:23 16. Victona Laski 9 4 9:40
16. Gryf Wejherowo 11 11 14:14 16. Energetyk Gryfino 9 5 4:17 16. PKS Racot 10 4 10:24 Wicher Dobra wycofał się z rozgrywek przed rozpo-
17. Rozwój Katowice 11 8 8:18 j 17. Unia Solec Kujawski 9 4 6:18 częciem sezonu
18. Gwa/dia Koszalin 11 6 6:22 ; 18. Górnik Konin 9 3 11:21

- KS Chwaszczyno występuje pod nazwą KP Starogard

http://www.jarocinska.pl
http://www.Jarocinska.pl
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#  JAROTA JAROCIN i § g |  KS OPATÓWEK #  JAROTA JAROCIN t ?  JAROTA JAROCIN SPOTKAŃ

P o  s e r i i  p o r a ż e k  n a  
p o c z ą t k u  s e z o n u ,  

J a r o t a  w r e s z c i e  w r a c a  
n a  w ł a ś c i w e  t o r y

Klęska za klęską
Kolejną porażkę odnotował GKS ŻerkBfa.
Wyjazdowe spotkanie GKS-u od 

początku uktadato się nie po myśli żer- 
kowskiej drużyny, która nie potrafita 
strzelić gola rywalom, by objąć prowa
dzenie w meczu. Festiwal goli stał się za 
to udziałem gospodarzy, którzy rozpoczęli 
kanonadę w 20. minucie za sprawą Roberta 
Rzempowskiego. Naszym piłkarzom było
0 tyle trudniej, że w 45. minucie drugą 
żółtą i w konsekwencji czerwoną kartkę 
obejrzał Marcin Jujka, który dodatkowo 
osłabił zespół.

Po zmianie stron gra toczyła się1' 
częściej w środku pola, a GKS wreszcie 
zdobył wyczekiwanego gola kontaktowego 
za sprawą Przemysława Kujawy. Wtedy 
ponownie do głosu doszli gospodarze
1 w kilka chwil strzelili kolejne dwa gole. 
Było już po meczu. Tuż przed zakończeniem 
spotkania piątą bramkę zdobył Tomasz 
Nerka, ustalając wynik spotkania, (seb)

Król karnych (prawie) nie zawiódł
*  J a r o t a  p o d  w o d z ą  n o w e g o  t r e n e r a  M a r c i n a  W o ź n i a k a  p o d t r z y m a ł a  p a s s ę  m e c z ó w  b e z  p o r a ż k i  i o d n o t o w a ł a  

P i e r w s z y  r e m i s  n a  w ł a s n y m  b o i s k u  w  t y m  s e z o n i e .

To nie był mecz, który zapadnie 
kibicom w pamięć w związku z tym, 
60 działo się na boisku. Zarówno Ja- 
r°ta, jak i W da Świecie, od początku 
rozgrywały piłkę w środku pola i żadna 
z nich nie kwapiła się, by agresywniej 
A takow ać. Nie brakowało kilku groź- 
mejszych sytuacji, ale jak zwykle zawo
r a  skuteczność lub ustawienie się, by 
°debrać dośrodkowagie czy podanie.

Wpływ na widowisko miał także 
stan murawy na Stadionie Miejskim 
"' Jarocinie, który od miesięcy pozosta
ł a  wiele do życzenia. Trudno biegało 
Slę z piłką przy nodze, a nierówności 
utrudniały także dokładne dogrywanie 
P°dań. W związku z tym cierpieli jedni

i drudzy. - Estetyka gry faktycznie nie 
była najwyższa w związku z warunkam i 
na boisku - powiedział po meczu nowy 
trener Jaroty, M arcin Woźniak.

Zdecydowanie więcej działo się po 
przerwie, ale kibice JKS-u na początku 
drugiej części gry nie mieli tęgich min. 
Szczególnie w momencie dośrodko- 
w ania w pole karne w 60. minucie, 
po którym Jakub Binerowski „szczu
pakiem” skierował piłkę do siatki nie 
dając szans M ateuszowi Filipiakowi 
na  skuteczną interwencję.

Pół godziny przed końcem spo
tkania wróciły więc koszmary i widmo 
kolejnej porażki w przeciętnym stylu. 
Na szczęście podopieczni trenera Woź

niaka szybko się otrząsnęli i ruszyli 
do ataku. Niespełna kwadrans przed 
końcem meczu sędzia odgwizdał rzut 
kamy dla Jaroty, a  do  pitki podszedł 
Piotr Skokowski - najlepszy strzelec 
zespołu. Po chwili zastanowienia ude
rzył niemal w środek bramki i interwe
niującego golkipera. Piłka spadła pod 
nogi M iłosza Kowalskiego. Ten bez 
namysłu uderzył w bramkę, ale piłka 
znów została odbita. W tedy dopadł 
do niej „Skoki” i wpakował do siatki 
strzelając tym samym czwartego gola 
w sezonie i pierwszego nie bezpośred
nio z rzutu karnego.

Świeżo zatrudniony szkoleniowiec, 
który dziesięć lat tem u występował

w Jarocinie jako piłkarz, może uznać 
swój debiut za udany. - Jeśli pierw 
szy m ecz nie kończy się porażką, to dla 
trenera je s t to pozytywne rozpoczęcie 
pracy. N atom iast u zawodników było 
widać zniesm aczenie, że nie udało się 
zdobyć trzech punktów. To bardzo dobrze 
świadczy o zespole, że m im o trudnej 
sytuacji zależy m u na każdym  meczu - 
podsum ow ał trener Woźniak.

W  składzie Jaroty zadebiutowało 
dwóch nowych graczy. Są nimi 22-let- 
ni G erard Boruń i 19-letni Dominik 
Pawłowski, którzy przeszli do JKS-u 
kolejno z Victorii Sulejówek oraz Bał
tyku Koszalin (Centralna Liga Junio
rów). (seb)

JAROTA JAROCIN
1:1 - Piotr Stokowski (77.)

1:1
( 0 : 0 )

WDA SWIECIE
0:1 - Jakub Binerowski (60.)

Marcin Wożniak
trener Jaroty ™  ™

C zę ść  za w o d n ik ó w  z n a m  
1 zn a m y  k o n ta k t z e  so b ą .

C ie szę  s ię , ż e  je s te m  w  ty m  
k lu b ie , k tó r y  d o b r z e  z a p is a ł 
s ię  w  m o je j h is to r ii.

MARCIN W OZNIAK NOW YM TRENEREM JAROTY
Raptem kilka dni zajęło zarządowi JKS-u szukanie następcy Janusza Niedźwiedzia (czytaj wywiad na str. 17), który odszedł do Podhala Nowy 
Targ. Szkoleniowcem Jaroty został Marcin Woźniak, były piłkarz naszego klubu, który reprezentował barwy Jarocina w sezonie 2005/2006. 
W przeszłości był też trenerem m.in. Sokoła Kleczew, a ostatnio Polonusa Kazimierz Biskupi.

GOS Zieloni Koźminek 
-GKS Żerków 
5:1 (2:0)
1:0 - Robert Rzempowski (20.), 2:0 - Piotr Skotow-w 
(40.), 2:1 - Przemysław Kujawa (61.), 3:1 - Jacek 
Paczkowski (70.), 4:1 -  Konrad Helt (72.), 5:1 - Tomasz 
Nerka (88.)

OKS: J. Krukowski -  T. Zaremba, T. Potocki, 
D. Grzebyszak, P. Dutkowiak, M. Rzepa, M. Jujka, 
K. Hetmańczyk, R Kujawa, B. Kornobis, H. Grzebyszak

Historyczny 
wynik na 
mistrzostwach 
świata

Joanna Golec i Maciej Paterski repret 
zentowali Jarocin w Mistrzostwach Świata 
w Kolarstwie Szosowym w Bergen. Lepiej 
z naszego duetu spisał się zawodnik CCC 
Sprandi Polkowice, który rywalizował m.in. 
w jeździe drużynowej na czas. Nasz kolarz 
razem z kolegami dojechał do mety na 8. 
miejscu - najwyższym w historii.

Na trasie z Ravnanger do Bergen liczącej
42.5 km najpierw wykręcili 9. czas, a póź
niej jeszcze zwiększyli tempo wspinając się 
lokatę wyżej. Ostatecznie ukończyli wyścig 
z czasem 49:34.47. „Pomarańczowi mieli na 
mecie 1.44 min. straty do mistrzów świata 
- Teamu Sunweb wyprzedzając zarazem 
kilka ekip ze ścisłej światowej czołówki jak: 
Katusha-Alpecin, Bora-Hansgrohe, Astana 
czy Trek Segafredo.

Asia reprezentująca na co dzień barwy 
UKS-u Mróz Jedynka Kórnik debiutowała 
na imprezie tej rangi, a samo powołanie 
było dla niej zaskoczeniem. Dlatego nie 
nastawiała się na żaden konkretny wynik. 
Chciała po prostu pojechać jak najlepiej. 
Nasza mieszkanka w wyścigu juniorek ze 
startu wspólnego przejechała linię mety na 
60. miejscu (na ponad 80 talarek) oraz jako 
trzecia z Polek.

Zawodniczka pochodząca z Jarocina 
musiała zmierzyć się z liczącą 76 km trasą 
składającą się z czterech rund i długim na
1.5 km podjazdem pod Salmon Hill. (seb)
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Młodzi rugbiści na piątkę
Żaki Sparty Jarocin nie pozo

stawiły szans rywalom w Turnieju 
Nadziei Olimpijskich. Cykliczne 
zawody w rugby dla dzieci z ca 
łego kraju, które są organizowane 
w Jarocinie, były świetną okazją 

> $a m łodych  zaw o d n ik ó w  do  
spraw dzenia swoich um iejętno
ści w  zm aganiach z rówieśnika
mi m.in. z Łodzi, Częstochowy, 
Kalisza, Poznania i Sochaczewa.

Kilkaset o sób  ryw alizowało

w trzech kategoriach wiekowych: 
miniżak, żak i młodzik. Najlepiej 
spośród rugbistów Sparty Jarocin 
spisali się ci drudzy, wygrywając 
zawody. N a szóstym miejscu byli 
ich starsi koledzy, a  najgorzej spo
śród jarocińskich drużyn wysta
wionych w tej rywalizacji spisali 
się miniżacy (10. pozycja), a  więc 
ci, którzy dopiero zaczynają swoją 
przygodę ze sportem .

(seb)

Klasyfikacja turnieju 
Miniżak
I. Orkan Sochaczew
II. Husaria Kalisz
III. RC Częstochowa 
X. Sparta Jarocin 
Żak
I. Sparta Jarocin
II. Budowlani Łódź
III. RC Częstochowa 
Młodzik
I. Orkan Sochaczew
II. Husar Bolesławiec
III. KS Budowalm Łódź 
VI. Sparta Jarocin

M ł o d z i  S p a r t a n i e  d z i e l n i e  w a l c z y l i ,  b y  n a  s w o i m  t e r e n i e  s p is a ć  s ię  
j a k  n a j l e p ie j

Wygrał Puchar Polski 
w jujitsu

Pierwsze m iejsce wywalczył 
M ateusz T opór w VII Pucharze 
Polski No Gi w brazylijskim jujitsu 
w Luboniu. Pochodzący z Kotlina 
i mieszkający w  Jarocinie zaw od
nik zwyciężył tym samym w jednej 
z największych tego typu imprez 

’ "W Polsce i Europie.
- Razem  z czterem a innym i za

wodnikam i startowałem w kategorii 
purpurow ych pasów  do 97,5  kg. 
Trzech zawodników było ju ż  losowo 
rozstawionych w półfinale, a  jedna  
para m usiała walczyć, żeby zwycięz- 

'" ■ '. '. r y *  g g  o
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ca uzupełnił półfinały ija  byłem  w tej 
parze - mówi nasz zawodnik.

Pierwszą walkę stoczył z J a 
nem  Bielewskim  z k lubu  N ext 
Level. - Poddałem go dźwignią na 
staw  łokciowy. Walkę półfinałow ą 
wygrałem  przew agą z Ł ukaszem  
Gibkowskim z Gołd Team Koszalin, 
a finałow e starcie stoczyłem  z Pio
trem Lewandowskim z Copacabany 
Bydgoszcz wygrywając na punkty  
6:0 - relacjonuje M ateusz Topór 
reprezentujący na co dzień barwy 
Pretoriana Koźmin WIkp. (seb)

M a t e u s z  T o p ó r  s t a n ą ł  n a  n a j w y ż s z y m  s t o p n i u  p o d i u m  w  L u b o n iu

O G Ł O S Z E N I E
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Największy w okolicy 
dealer marki NICE

J u l i a ,  D a w i d  i R o k s a n a  ( n a  z d ję c ia c h  z  t r e n e r a m i )  b ę d ą  d o b r z e  w s p o m i n a ć  w y j a z d  n a  M i s t r z o s t w a  P o l s k i  U - 1 6

N asi le k k o a tle c i w  ś w ie tn e j 
fo rm ie  na ogó lnopo lsk ich  
zaw odach

M istrzostw a Polski M łodzików  
w Lekkiej Atletyce zwane też M ałym 
Memoriałem Janusza Kusocińskiego 
na długo zapadną w pamięć naszym 
zawodnikom. Reprezentanci UKS-u 
Przełaj Ż erków  w rócili z dw om a 
m edalam i: srebrem  D aw ida A lek
sandrow icza w chodzie na 5.000 m 
(26.40,09) i brązem  Julii M usiołow- 
skiej w tej samej dyscyplinie, ale na 
dystansie 3.000 m ( 16.33,47).

To kolejny wielki sukces naszych 
m łodych lekkoatletów  po  tym , jak 
niedawno wrócili z Międzywojewódz
kich M istrzostw  Młodzików aż z sze
ścioma krążkami. Julia (podopieczna 
D aw ida Bierły) i D aw id (trenujący

pod okiem R om ana W yduby) do ło 
żyli tym sam ym cenne dw a krążki do 
dorobku wielkopolskich lekkoatletów 
(osiem medali). W arto zaznaczyć, że 
Julia jest m łodsza rocznikowo i także 
w przyszłym roku będzie startow ała 
w tej kategorii wiekowej, dzięki czemu 
nie tylko stanie przed szansą popra
wienia wyniku, ale także będzie m o
gła skorzystać ze zdobytego właśnie 
doświadczenia.

Pow ody do  radości m ają także 
nasi lekkoatleci trenujący w Juvenii 
Puszczykow o. R oksana Jęd raszak  
zdobyła złoty m edal w skoku w dal 
(5,69 m). Ten rezultat nie tylko nie 
został pokonany przez następne trzy

kolejki, ale był także rekordem życio
wym naszej zawodniczki i najlepszym 
wynikiem w Polsce u lekkoatletek do 
16. roku życia. - D uży ukłon należy się 
zaw odniczkom , które ta k naprawdę 
zrezygnowały z wakacji i spędziły ten 
okres na treningach i zgrupowaniach. 
Jak widać, opłacało się - mówi M ate
usz Gościniak, trener Juvenii.

R oksana Jęd raszak  i W iktoria 
Krawczyk (obie z Jarocina) wraz z ko
leżankami wywalczyły także brązowy 
m edal w sztafecie 4x100 m. Warto 
zaznaczyć że Wiktoria trenuje dopiero 
od  czterech miesięcy i już osiągnęła 
życiowy sukces.

(seb)

Klasyfikacja końcowa szkół 
Szkoły podstawowe
1. SP Witaszyce 96 pkt.
2. SP Mieszków 66
3. SP Golina 55,5
4. S. Społeczna Jarocin 30
5. SP Wilkowyja 29,5
6. SP Prusy 14
7. SP Siedlemin 13

Gimnazja
1. Gimnazjum Golina 86 pkt
2. Gimnazjum Witaszyce 58
3. Gimnazjum Wilkowyja 34
4. Gimnazjum 3 Jarocin 24
5. Gimnazjum Prusy 18

P o g o d a  n i *  r o z p i e s z c z a ła  
s t a r t u j ą c y c h ,  a l e  n i k t  s ię  
n i e  p o d d a ł  i  d o  o s t a t n i c h  
s i ł  w a l c z y l i  o  j a k  
n p j f i s p s z y  w y n i k i

i

Golina i Witaszyce 
najlepsze wśród 
młodych lekkoatletów

Ponad 200 młodych zawodników 
wzięło udział w XIX M ityngu Lek
koatletycznym Szkół Podstawowych 
i XV Mityngu Lekkoatletycznym Gim
nazjów. D oroczna im preza w G oli
nie przyciągnęła uczniów z trzynastu

szkól naszego powiatu.
N ajlep ie j sp isa li się tym  r a 

zem  zaw odnicy z W itaszyc, którzy 
zdeklasow ali rów ieśników  w kate
gorii szkół podstaw ow ych  po k o 
nując o  20 punktów  SP M ieszków

i o 40,5 pkt. SP Golinę. W ś r ó d  
nazjalistów najlepiej poradzili sd 
uczniow ie z G oliny w yprzedza ją  
W itaszyce i Wilkowyję kolejno o 
i 52 pkt. (Jf6>
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